

# ការសំភាសន៍របស់លោកតា មុត សៀន

ក: អ្នកធ្វើការសំភាសន៍ គឺម ម៉េង

ខ: អ្នកដែលត្រូវបានគេសំភាសន៍ មុត សៀន

## ការសង្កេតរបស់លោកតា មុត សៀន

លោកតា មុត សៀន គាត់មានអាយុ ៦៤ ឆ្នាំ ក្នុងឆ្នាំ ២០១៨។ លោកតា មុត សៀន គាត់មានភេទ ប្រុស។ លោកតា មុត សៀន គាត់មានកូន ៥ នាក់។ លោកតា មុត សៀន មានទីលំនៅនៅពេលបច្ចុប្បន្ននៅភូមិឧកញាតិ កោះឧកញាតិ រ ខេត្ត កណ្តាល។

ក: ចឹងជាដំបូងជំរាបសួរលោកតាខ្ញុំបានមកពីខាងសាកលវិទ្យាល័យបីបាយយូនៃសហរដ្ឋអាមេរិចហើយមានការអញ្ជើញដើម្បីមានការសំភាសន៍លោកតាអំពីពង្សប្រវត្តិគឺលោកតាអាចអនុញ្ញាតឱ្យអោយសំភាសន៍លោកតាពីពង្សប្រវត្តិលោកតាបានដែលទេ???

ខ: បានបាន ។

ក: បានចឹងអរគុណច្រើនលោកតាចឹងថ្ងៃនេះគឺជាថ្ងៃដែលខ្ញុំបានសំភាសន៍លោកតាគឺជាថ្ងៃទី២៣ ខែ០៦(មិថុនា)ឆ្នាំ២០១៨ហើយធ្វើការសំភាសន៍ដោយរូបខ្ញុំបានឈ្មោះគឺមម៉េងហើយនាក់សំភាសន៍លោកតាឈ្មោះ មុត សៀន ចឹងផ្ដើមឈ្មោះដំបូងខ្ញុំអាចស្គាល់ឈ្មោះរបស់លោកតាបានដែលទេលោកតាគឺជាឈ្មោះពេញរបស់លោកតាមងហសលោកតាឈ្មោះពេញរបស់លោកតាទាំងត្រកូលហើយនឹងឈ្មោះពេញរបស់លោកតាមានឈ្មោះអ្វីដែលទៅលោកតា???

ខ: បានសំរាប់នាមត្រកូលរបស់ខ្ញុំមានឈ្មោះថា មុត សៀន តែម្ដងបាន។

ក: បានហើយសំរាប់លោកតាមានឈ្មោះហៅក្រៅដែលរឺទេលោកតា???

ខ: បានសំរាប់ខ្ញុំគឺអត់មានឈ្មោះហៅក្រៅនោះទេបាន។

ក: បានហើយសំរាប់ឆ្នាំនឹងលោកតាមានអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំហើយលោកតា???

ខ: បានហើយសំរាប់ខ្ញុំឆ្នាំនឹងគឺខ្ញុំបានកើតនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៥៥ ហើយប្រសិនបើគិតមកដល់ល្ងាចនឹងគឺខ្ញុំមានអាយុ ៦៤ ឆ្នាំហើយបាននឹងហើយប្រសិនបើយើងគិតទៅសិស្សដំបូងគឺខ្ញុំអាយុ ៦៤ ឆ្នាំ ហើយបានពីព្រោះអីនឹងសំរាប់ខ្ញុំនឹងបានកើតនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៥៥ នឹងល្ងាចនឹងឆ្នាំ ២០១៨ ហើយចឹងយើងគិតហើយនឹងបែបចេញតាមនឹងចឹងទៅហសបាន។

ក: បានហើយចឹងបានន័យថាសំរាប់លោកតាមានអាយុ ៦៤ ឆ្នាំ ហើយមែនដែលទេលោកតាបានហើយសំរាប់ស្រុកកំណើតរបស់លោកតាមានស្រុកកំណើតនៅទីកន្លែងណាដែលទៅលោកតា???

ខ: បានហើយសំរាប់ស្រុកកំណើតរបស់ខ្ញុំនឹងគឺនៅ ចុងកោះ ភូមិ ឧកញាតិ ខេត្ត កណ្តាលនឹងតែម្ដងបាន។

ក: បានហើយនៅនឹងមានភូមិអ្វីហើយនឹងស្រុកអ្វីដែលទៅលោកតា???

ខ: បានសំរាប់ស្រុកកំណើតរបស់ខ្ញុំនឹងគឺនៅ ភូមិ ចុងកោះ ភូមិ ឧកញាតិ ស្រុកខ្សោច កណ្តាល ខេត្ត កណ្តាល។

ក៖ បានសំរាប់លោកគាត់នៅភូមិ ឧកញ៉ាភី  
ហើយសំរាប់លោកគាត់បានរស់នៅទីកន្លែងនឹងយូរហើយមែនដែលទេលោកគាត់???

ខ៖  
បានសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំបានរស់នៅទីកន្លែងនឹងយូរហើយតាំងពីខ្ញុំកើតមកគឺខ្ញុំបានរស់នៅទីកន្លែងនឹងតែម្តងចឹងហាសបាននិយាយទៅគឺ ៦០  
ឆ្នាំជាងហើយដែលខ្ញុំរស់នៅទីកន្លែងនឹងហាសបាន។

ក៖ បានហើយចឹងលោកគាត់បានរស់នៅទីកន្លែងនឹង  
៦០ឆ្នាំជាងហើយបានហើយសំរាប់លោកគាត់មានកូនចំនួនប៉ុន្មាននាក់ដែលទៅលោកគាត់???

ខ៖ បានសំរាប់ខ្ញុំមានកូនចំនួន ៥ នាក់។

ក៖  
បានហើយសំរាប់កូនរបស់លោកគាត់ទៅលោកគាត់បានចាំឈ្មោះរបស់គាត់ទាំងអស់ដែលវិទេ  
លោកគាត់???

ខ៖ បានសំរាប់កូនរបស់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំបានចាំ។

ក៖  
បានហើយចឹងលោកគាត់អាចប្រាប់ឈ្មោះរបស់គាត់ម្តងម្នាក់ម្តងម្នាក់បានវិទេលោកគាត់ទី១គាត់  
មានឈ្មោះអ្វីដែលទៅលោកគាត់???

ខ៖ បានហើយសំរាប់កូនរបស់ខ្ញុំទី ១ គាត់មានឈ្មោះថា សៀន រិបល់ ហើយសំរាប់កូនរបស់ខ្ញុំទី  
២ គាត់មានឈ្មោះថា សៀន សុគុណ ហើយសំរាប់កូនរបស់ខ្ញុំទី ៣ គាត់មានឈ្មោះថា សៀន  
ចំរើន ហើយសំរាប់កូនរបស់ខ្ញុំទី ៤ គាត់មានឈ្មោះថា សំ បូរ ហើយសំរាប់កូនរបស់ខ្ញុំទី ៥  
គាត់មានឈ្មោះថា សម្បត្តិ បានទាំងអស់ ៥ នាក់។

ក៖ បានហើយសំរាប់សព្វថ្ងៃពួកគាត់បានរស់នៅជាមួយនឹងលោកគាត់មែនដែលទេលោកគាត់???

ខ៖ បានសំរាប់សព្វថ្ងៃនឹងគឺគាត់បានរស់នៅជាមួយនឹងខ្ញុំ។

ក៖ បានហើយពួកគាត់សព្វថ្ងៃធ្វើការងាររីកនៅសិក្សាដែលទៅលោកគាត់???

ខ៖  
បាននិយាយទៅគឺគាត់ជាកម្មកររោងចក្រហើយសំរាប់ម្នាក់ទៀតគឺគេបានធ្វើការងារខាងសន្តិ  
សុខចឹងទៅហាសបាន។

ក៖ បានហើយចឹងបានន័យថាពួកគាត់មានការងារធ្វើទាំងអស់ហើយមែនដែលទេលោកគាត់???

ខ៖ បាននិយាយទៅគឺពួកគាត់មានការងារអស់ហើយបានបាន។

ក៖ បានហើយសំរាប់ពួកគាត់មានគ្រួសារអស់ហើយមែនដែលទេលោកគាត់???

ខ៖ បាននិយាយទៅគឺគាត់មានគ្រួសារអស់៤នាក់ហើយនៅម្នាក់ឈ្មោះ សៀន សំបូរ  
ហើយនាក់ដែលអត់ទាន់មានប្រពន្ធគឺកូនទី ៤ សៀន សម្បត្តិ។

ក៖  
បានហើយចឹងបានន័យថាពួកគាត់មានគ្រួសារអស់ហើយនៅតែម្នាក់នោះទេបានហើយចឹងសំ  
រាប់ចៅរបស់លោកគាត់ទាំងអស់មានចំនួនប៉ុន្មាននាក់ដែលទៅលោកគាត់???

ខ៖ បានសំរាប់ចៅរបស់ខ្ញុំទាំងអស់នឹងគឺមាន ៩ នាក់ បាន។

ក៖  
បាននិយាយទៅគឺច្រើនណាស់បានហើយចឹងសំរាប់លោកគាត់មានបានចាំឈ្មោះរបស់ចៅលោក

តាទាំង ៩

នាក់ដែលរិទេលោកតាហើយលោកតាអាចប្រាប់ឈ្មោះរបស់ពួកគាត់ម្តងម្នាក់ម្តងម្នាក់បានដែលរិទេលោកតា???

ខ៖ បានសំរាប់ចៅរបស់ខ្ញុំទី១គាត់មានឈ្មោះថា បុល មករា  
សំរាប់ចៅរបស់ខ្ញុំទី២គាត់មានឈ្មោះថា កៅ សារេត សំរាប់ចៅរបស់ខ្ញុំទី៣គាត់មានឈ្មោះថា  
កៅ រតនា សំរាប់ចៅរបស់ខ្ញុំទី៤គាត់មានឈ្មោះថា កៅ វិច្ឆកា  
សំរាប់ចៅរបស់ខ្ញុំទី៥គាត់មានឈ្មោះថា កៅ រក្សា សំរាប់ចៅរបស់ខ្ញុំទី៦គាត់មានឈ្មោះថា កៅ  
សារេត សំរាប់ចៅរបស់ខ្ញុំទី៧គាត់មានឈ្មោះថា កៅ សារាំង  
សំរាប់ចៅរបស់ខ្ញុំទី៨គាត់មានឈ្មោះថា សា រ៉េតដាលីន សំរាប់ចៅរបស់ខ្ញុំទី៩គាត់មានឈ្មោះថា  
សារេតមន្តិ ហើយសំរាប់អ្នកផ្សេងទៀតមានឈ្មោះ សម្បត្តិរះទេព  
ហើយសំរាប់អ្នកដែលនៅសៀមរាបទៀតនិង វិបុល មករា ហើយនឹងមាន វិបុលខេលីន  
បានទាំងអស់គ្រាប់ហើយចឹងហាសបាន។

ក៖  
បានសំរាប់លោកតាមានចៅច្រើនពេកចង់ក្តេចឈ្មោះចៅរបស់លោកតាបានហើយចឹងខ្ញុំចង់  
សួរលោកតាមួយទៀតថាសំរាប់ភរិយារបស់លោកតាគាត់មានឈ្មោះអ្វីដែលទៅលោកតា???

ខ៖ បានសំរាប់ភរិយារបស់ខ្ញុំគាត់មានឈ្មោះថា អុល រឿត ។

ក៖ បានសំរាប់ភរិយារបស់លោកតាគាត់មានអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំហើយទៅលោកតា???

ខ៖ បានសំរាប់ភរិយារបស់ខ្ញុំគាត់មានអាយុ ៦១ ឆ្នាំហើយ។

ក៖  
បានហើយសំរាប់លោកតាធ្វើយ៉ាងមិចដែលទៅបានជាជួបនឹងអ្នកមិនហើយបានរៀបអាពាហ៍  
ពិពាហ៍ជាមួយនឹងអ្នកមិនដែលទៅលោកតា???

ខ៖  
បានសំរាប់ជំនាន់ពោលពតនឹងគឺថាខ្ញុំបានជួបគាត់តាំងពីខេត្តបាត់ដំបងចឹងហាសបាន  
ហើយសំរាប់ខ្ញុំគឺគេបានសម្បជ្រុំអោយតានឹងគឺនៅក្នុងជំនាន់ពោលពតចឹងហាសបាន។

ក៖  
បានហើយចឹងបានន័យថាគេបានសម្បជ្រុំអោយលោកតាតាំងពីជំនាន់ពោលពតមែនដែលទេ  
លោកតា???

ខ៖ បានហើយនិយាយទៅគឺគេបានអោយ២៥ចឹងទៅហាសបាន។

ក៖  
បានច្រើនណាស់បានហើយចឹងនៅពេលដែលលោកតាបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ជាមួយនឹងភរិ  
យារបស់លោកតាថាគេលោកតាបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ដោយសេចក្តីស្រឡាញ់រីកដោយមាន  
កាបង្ខំដែលទៅលោកតា???

ខ៖  
បានតាមពិតទៅគឺខ្ញុំបានស្រឡាញ់ដោយខ្លួនឯងចឹងហាសបានហើយសំរាប់កាលនឹងគឺគ្មាននា  
ក់មកបង្ខំខ្ញុំដែលចឹងហាសបានហើយនិយាយទៅគឺយើងស្រឡាញ់ដោយស្មោះចិត្តចឹងហាសបាន  
ពីព្រោះអីនឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងយើងទាំង២នាក់គឺជាកងចល័តជាមួយនឹងគ្នាចឹងហាសបាន  
ហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានធ្វើការងារជាមួយនឹងគ្នាចឹងគឺយើងបានស្រឡាញ់ចឹងហាស  
បាន។

ក៖  
បានហើយចឹងបានន័យថាសំរាប់ភរិយារបស់លោកតាគាត់បានស្រឡាញ់លោកតាដែលមែនដែល  
លទេលោកតា???

ខ៖ បាននិយាយទៅគឺគាត់ក៏បានស្រឡាញ់ខ្ញុំវិញដែលចឹងហាសបាន។

ក៖ បានហើយចឹងនៅពេលដែលលោកគាបានស្រឡាញ់គ្នាចឹងគឺគេបានអោយលោកគាបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ជាមួយនឹងគ្នាតែម្តងមែនដែលទេលោកគា???

ខ៖ បានបាទ។

ក៖ បានហើយចឹងខ្ញុំចង់សួរលោកគាមួយទៀតថាតើសំរាប់លោកគាបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ជាមួយនឹងភរិយារបស់លោកគានៅក្នុងឆ្នាំណាដែលទៅលោកគា???

ខ៖ បានសំរាប់ខ្ញុំបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ជាមួយនឹងភរិយារបស់ខ្ញុំនឹងនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនិងនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៧៨ បានបាទនឹងហើយគឺខ្ញុំបានបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៧៨ នឹងគឺជាជំនាន់ពេលពតតែម្តងហាសបាទ។

ក៖ បានហើយចឹងសំរាប់លោកគាបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ជាមួយនឹងភរិយារបស់លោកគានៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៧៨ មែនដែលទេលោកគាបានហើយចឹងសំរាប់លោកគាបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងនៅស្រុកណាហើយនឹងខេត្តណាដែលទៅលោកគា???

ខ៖ បាននៅពេលដែលខ្ញុំបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងគឺខ្ញុំបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងស្រុកដូនទាវ ហើយសំរាប់កាលនឹងសំរាប់ដំបន់នឹងគឺជាដំបន់ ៤១ ហាសហើយខ្ញុំបានបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងគឺនៅខេត្តបាត់ដំបងហើយនឹងដំបន់ ៤១ ចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺអត់មានស្រុកនោះទេគឺមានតែដំបន់ចឹងហាសបាននឹងហើយគឺជាដំបន់នឹងហើយបាទ។

ក៖ បានហើយចឹងសំរាប់ដំបន់ ៤១ នឹងនៅពេលដែលលោកគាបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ជាមួយនឹងអ្នកមីងហើយចឹងហើយនឹងបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នៅខេត្តបាត់ដំបងមែនដែលទេបានហើយចឹងខ្ញុំចង់សួរលោកគាមួយទៀតថាតើសំរាប់ឪពុកហើយនឹងម្តាយរបស់លោកគាគាត់មានឈ្មោះអ្វីដែលទៅលោកគា???

ខ៖ បានសំរាប់ឪពុករបស់ខ្ញុំគាត់មានឈ្មោះថា ប៉ាង មុត ហើយសំរាប់ម្តាយរបស់ខ្ញុំគាត់មានឈ្មោះថា រ ប៉ៃ ហើយសំរាប់ស្រុកកំណើតរបស់គាត់គឺនៅកោះឧកញ៉ាគឺនឹងតែម្តងនឹងសំរាប់ម្តាយរបស់ខ្ញុំនឹងបានហើយសំរាប់ស្រុកកំណើតរបស់ឪពុករបស់ខ្ញុំគាត់បានរស់នៅស្រុក តា កែវ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ជាមួយនឹងគ្នាហើយចឹងគឺគាត់បានមករស់នៅកោះឧកញ៉ាគឺនឹងតែម្តងបានពិព្រោះអីសំរាប់ឪពុករបស់ខ្ញុំនៅខាងស្រុក តា កែវ ហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺជាជំនាន់នឹងគឺជាជំនាន់រាស្ត្រនិយមសង្គមហាសបាទ។

ក៖ បានហើយសំរាប់លោកទាំង ២ នាក់គាត់មានអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំហើយទៅលោកគា???

ខ៖ បានហើយប្រសិនជាយើងបានគិតទៅគាត់ទាំង២នាក់បានស្លាប់យូរហើយចឹងហាសបានហើយ វាមិនបានយូរទេហាសហើយប្រសិនជាយើងនឹងបានគិតមកដល់ល្ងូវនឹងគឺគាត់ទាំង២នាក់ជា ង ១០០ ឆ្នាំហើយបានចឹងហាសបានហើយសំរាប់ថ្ងៃនឹងគឺយើងគិតទៅគឺវាមិននឹងចឹងហាសបានហើយ ប្រសិនជាយើងបានគិតទៅគឺថាគាត់ ៩០ រីក ១០០ឆ្នាំជាងហើយចឹងហាសបាទ។

ក៖ បានហើយចឹងខ្ញុំចង់សួរលោកគាមួយទៀតថាតើសំរាប់លោកគានៅពីក្មេងនឹងលោកគាមានបានរៀនរឹកបានសិក្សាដែលរឺទេលោកគា???

ខ៖

បានសំរាប់ខ្ញុំកាលដែលនៅពីក្មេងនឹងគឺខ្ញុំបានរៀនដែលចឹងហាសបានហើយសំរាប់ខ្ញុំបានរៀន ហើយនឹងបានឆ្លងកាលសនៅព្រែកជញ្ជាចនៅខាងទៀតចឹងហាសបាន។

ក៖

បានហើយនៅពេលដែលលោកគាបានរៀននឹងថាគេលោកគាគឺជាសិស្សពូកែវិក័ជាសិស្សម ធ្យមវិក័ជាសិស្សខ្សោយវិក័យ៉ាងមិចដែលទៅលោកគា???

ខ៖ បានសំរាប់ខ្ញុំកាលនៅជំនាន់នឹងគឺខ្ញុំគឺជាសិស្សមធ្យមចឹងហាសបាន។

ក៖

បានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងថាគេសំរាប់មុខវិជ្ជាអ្វីដែលទៅដែលលោកគាបានរៀនបានមធ្យម ដែលទៅលោកគា???

ខ៖

បានសំរាប់ខ្ញុំនៅពេលដែលខ្ញុំរៀននឹងគឺខ្ញុំបានចាប់បានតែ២វិក័៣មុខនោះទេទី១គឺសរសេរតា មអាសហើយទី២មេសូត្រមួយហើយនឹងភាសាបារាំងមួយដែលចឹងហាសបានពីព្រោះអីនឹងសំរា បជំនាន់នឹងគឺគេបានរៀនភាសាបារាំងចឹងហាសបាននិយាយទៅគឺបាន៣មុខនឹងបានហើយ សំរាប់ចំណេកនឹងគឺខ្ញុំមិនជាសូរពូកែនោះទេបាននិយាយទៅគឺអុនដែលចឹងហាសបានហើយ សំរាប់ចំណេកនឹងគឺជាគណិតវិទ្យាដែលចឹងហាសមិនជាសូរពូកែនោះទេបាននិយាយទៅខ្សោ យតែគណិតវិទ្យានឹងតែម្តងនិយាយតាមគ្រងបាន។

ក៖ បានហើយសំរាប់លោកគាបានចេះចំនួនប៉ុន្មានភាសាដែលទៅលោកគា???

ខ៖

បានប្រសិនជានិយាយទៅគឺខ្ញុំបានចេះច្រើនដែលចឹងហាសហើយសំរាប់បារាំងនឹងគឺបានចេះ តែបន្តិចបន្តួចចឹងហាសបានពីព្រោះអីនឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺគេបានរៀនភាសាបារាំងហើយ ចឹងចេះបានខ្លះខ្លះចឹងហាសបានហើយប្រសិនជាយើងគិតមកដល់ល្អវនឹងគឺគាបានក្តេចអស់ ហើយចឹងហាសបានពីព្រោះអីនឹងគឺយើងបានចាសហើយចឹងហាសបានតែសំរាប់ជំនាន់មុននី ងគឺខ្ញុំរាងគ្រាន់បើលដែលចឹងហាសបានតែល្អវនឹងគឺខ្ញុំបានក្តេចអស់បានពីព្រោះអីនឹងគឺខ្ញុំខា នប្រើវាយុរហើយចឹងហាសបាន។

ក៖ បានហើយចឹងបានន័យថាសំរាប់លោកគាបានចេះ២វិក័៣ភាសាមែនដែលទេលោកគា???

ខ៖ បានបានចេះតែ២នោះទេគឺអង់គ្លេសហើយនឹងបារាំងនោះទេបាន។

ក៖ បាននិយាយទៅបូកទាំងភាសាខ្មែរដែលចឹងហាសបាន។

ខ៖ បានហើយចឹងបូកទាំងភាសាខ្មែរទៀតគឺថាវាហើយបាន។

ក៖

បានហើយចឹងនៅពេលដែលលោកគាបានរៀននឹងថាគេលោកគាបានរៀននឹងនៅសាលាណា ដែលទៅលោកគា???

ខ៖

បាននៅពេលដែលខ្ញុំបានរៀននឹងគឺនៅសាលារៀនបឋមសិក្សាភូមិចុងកោះរបស់យើងនឹងហា សបានពីមុននឹងគឺព្រឹមហើយនឹងនៅចុងកោះឧកញាគឺនឹងហើយសំរាប់មួយនឹងគឺគេបាន ហៅការលេសការលេសពីដើមចឹងទៅណាបាននឹងសំរាប់ពីដើមនឹងគឺគេបានហៅការលេសការ លេសចឹងទៅណាបានតែមកល្អវនឹងគឺគេបានហៅមធ្យមសិក្សាដែលចឹងហាសបានហើយសំរាប់ ជំនាន់ពីដើមនឹងគឺគេបានរាប់ពីកុមារដ្ឋានមកចឹងហាសបាននឹងហើយគឺគេបានរាប់ពីថ្នាក់ ទី១ហើយនឹងទី២ចឹងទៅហាសបាន។

ក៖

បានហើយចឹងបានន័យថាគឺចូលបឋមហើយនឹងចូលវិទ្យាល័យហើយមែនដែលទេលោកគា???

ខ៖ បានបាននឹងហើយបាន។

ក៖

បានហើយចឹងនៅពេលដែលលោកគាត់បានទៅរៀននៅសាលារៀនបឋមសិក្សានៅចុងកោះនឹង ថាតើសំរាប់លោកគាត់មានអ្វីសំរាប់ធ្វើដំណើរទៅសាលារៀននៅចុងកោះនឹងដែលរឺទេលោកគាត់??

ខ៖

បានសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺថាយើងនឹងបានដើរទៅរៀននោះទេបានពីព្រោះអីនឹងសំរាប់សាលារៀនរបស់យើងនឹងវានៅជិតដែលចឹងហាសបានហើយចឹងទៅគឺយើងនាំគ្នាដើរទៅចឹងហាសបាន ។

ក៖

បានហើយនៅពេលដែលលោកគាត់បដើរទៅរៀននឹងថាតើលោកគាត់ប្រើរយៈពេលប៉ុន្មាននាទីដែល ទៅដើម្បីដើរទៅដល់សាលារៀនដែលទៅលោកគាត់???

ខ៖ បាននិយាយទៅគឺខ្ញុំបានប្រើរយៈពេល ១៥ នាទីបានទៅដល់ចឹងហាសបាន។

ក៖ បាន ១៥ នាទីឆ្ងាយដែលមិនមែនជិតនោះទេបានមែនដែលទេលោកគាត់???

ខ៖

បាននិយាយទៅគឺវាឆ្ងាយដែលនឹងហាសហើយនៅពេលដែលយើងបានដើរទៅតាមរក្ខត្តចឹងទៅ ហើយយើងបានកាត់ទៅតាមខាងកើតទៅទៅដល់ខ្លោងទ្វាររក្ខត្តចឹងទៅពីព្រោះអីនឹងគឺយើង ដើរនឹងគឺយើងមិនបានបង្អួចទៅហាសបានហើយប្រសិនជាសាលាចូលម៉ោង ៧ ចឹងទៅគឺយើងចេញពីផ្ទះតាំងពីម៉ោង ៦ ជាងទៅហាសដើម្បីអោយបានទៅដល់មុនគេចឹងហាសបានហើយយើងទៅសាលាមុនគេចឹង ទៅហាសបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានទៅដល់ចឹងទៅគឺគេបានវែជួងចូលរៀនចឹង ទៅបាន។

ក៖

បានហើយចឹងនៅពេលដែលលោកគាត់បានដើរចឹងទៅថាតើសំរាប់លោកគាត់មានបានយកអ្វីសំ រាប់ហូបនៅសាលារៀនដែលរឺទេលោកគាត់???

ខ៖

បាននិយាយទៅគឺអត់នោះទេបានពីព្រោះអីនឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺម្តាយរបស់ខ្ញុំនឹងគឺកាត់បាន អោយលុយខ្ញុំនឹងចំនួន ៥កាក់រឺក៏ ៥០ សេន អីនឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹង ៥០ សេន នឹងគឺបានចេញអាំងបានមួយចង្កាក់ដែលចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺយើងមាន ការខ្លះខាតដែលចឹងហាសបាននឹងសំរាប់ជំនាន់មុនចឹងហាសបាន។

ក៖

បានហើយចឹងសំរាប់សាលារៀនរឺក៏ពីផ្ទះទៅសាលារៀនរបស់លោកគាត់មានចំងាយប៉ុន្មានគី ឡូម៉ែត្រដែលទៅលោកគាត់???

ខ៖

បានសំរាប់ពីផ្ទះរបស់ខ្ញុំនឹងទៅសាលារៀននឹងគឺជាងមួយគីឡូម៉ែត្រដីចឹងហាសបាននិយាយទៅវាជា ងមួយគីឡូម៉ែត្រមួយគីឡូម៉ែត្រជាងចឹងហាសបានហើយសំរាប់ពេលដែលយើងនឹងបានទៅកា ច់ជ្រុងនឹងវាក៏កន្លះគីឡូម៉ែត្រទៅហើយចឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានដើរ កាត់ទៅខាងជ្រុងម្ខាងទៀតនឹងគឺវាជាងកន្លះគីឡូម៉ែត្រហើយចឹងហាសបាន។

ក៖

បានហើយចឹងសំរាប់លោកគាត់នៅពេលដែលលោកគាត់បានដើរអស់រយៈពេល១៥នាទីហើយនឹងចំងាយ មួយមួយគីឡូម៉ែត្រនឹងថាតើសំរាប់លោកគាត់មានមិត្តភក្តិណាដែលសិទ្ធស្នាលណាដើរទៅរៀនជាមួយ

នឹងលោកតាដែលរឺទេលោកតាហើយនឹងយកលោកតាទៅរៀនជាមួយនឹងលោកតាដែលរឺទេ  
លោកតា???

ខ៖

បានហើយប្រសិនបើនិយាយទៅក្នុងនោះទេនៅពេលពីព្រោះអីនឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺថាយើង  
ទាំងគ្នាសុទ្ធដើរដូចគ្នាចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺមិនមែនបានផ្លូវបានជំនាន់ចិ  
ងនោះទេគឺយើងមានតែផ្លូវតូចមួយចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺក្នុងបានដើរបាន  
ស្រួលបានដូចសព្វថ្ងៃនឹងនោះទេបានគឺគេមានតែផ្លូវតូចតូចនោះទេសំរាប់អោយយើងនឹង  
បានដើរចឹងហាសបាន។

ក៖

បានហើយចឹងបានន័យសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺផ្លូវទាំងអស់នឹងគឺមានរាងតូចតូចមែនដែលទេ  
លោកតា???

ខ៖

បានសំរាប់ជំនាន់មុននឹងគឺក្នុងផ្លូវធំហើយនឹងស្រឡះមកដូចលូរនឹងនោះទេបានគឺក្នុងនោះ  
ទេ។

ក៖

បានហើយចឹងសំរាប់ជំនាន់មុននឹងថាគឺលោកតាមានមិត្តភក្តិណាដែលសិទ្ធិស្នាលដែលគាត់គឺ  
ជាមិត្តភក្តិសិទ្ធិស្នាលរបស់លោកតាតែម្តងហាសបានថាគឺមានដែលរឺទេលោកតា???

ខ៖ បាននិយាយទៅគឺមានដែលគាត់សំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបាន។

ក៖

បានហើយចឹងសំរាប់សព្វថ្ងៃនឹងថាគឺសំរាប់លោកតានៅតែរាប់អានគាត់ដែលរឺទេលោកតា???

ខ៖

បានសំរាប់សព្វថ្ងៃនឹងគឺខ្ញុំនៅតែរាប់អានពួកដំដែលនឹងហាសបានហើយសំរាប់មិត្តភក្តិដែលសិ  
ទ្ធិស្នាលរបស់ខ្ញុំ បុត្រ ប៊ុន ធឿន  
គឺគាត់បានរស់នៅចុងកោះនឹងចឹងហាសបានហើយសំរាប់គាត់នឹងគឺជាម៉ាយហ្វេនហើយចឹង  
បាន។

ក៖ បានហើយចឹងសំរាប់លោកតាចេះអង់គ្លេសច្រើនមែនហាសបានហេហេហេ???

ខ៖ បានហើយនិយាយទៅគឺចេះតែតិចតិចចឹងហាសបាន។

ក៖

បានហើយចឹងខ្ញុំចង់សួរលោកតាមួយទៀតថាគឺយើងបកមកនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតវិញម្ត  
ងហាសបានចឹងសំរាប់ជំនាន់ពេលពតថាគឺលោកតាបានរស់នៅទីកន្លែងណាដែលទៅលោក  
តា???

ខ៖

បានសំរាប់កាលដែលនៅជំនាន់ពេលពតនឹងគឺខ្ញុំបានរស់នៅភូមិមហាស្នងហើយនឹងភូមិម  
ហាស្នងហើយសំរាប់ស្រុកមួយនឹងគឺជាស្រុក ៤១ នឹងចឹងហាសសំរាប់ជំនាន់នឹងបាន។

ក៖ បានហើយចឹងសំរាប់លោកតានៅពេលដែលលោកតាបាននៅតំបន់ ៤១  
នឹងហើយភូមិមហាស្នងនឹងថាគឺគេបានអោយលោកតាបានធ្វើការងារដែលលំបាកអ្វីខ្លះទៅ  
លោកតា???

ខ៖

បានសំរាប់ជំនាន់នឹងដំបូងគឺគេបានអោយខ្ញុំនឹងធ្វើជាកងចល័តចឹងហាសបានហើយនៅពេ  
លដែលគេបានអោយខ្ញុំនឹងបានធ្វើការងារកងចល័តនឹងបាន ៤រឺក៏បាន ៥  
ខែចឹងទៅគឺថាគេបានអោយខ្ញុំគឺជាអ្នកគ្រប់គ្រងខាងកងចល័តចឹងហាសបានហើយគេបាន  
អោយខ្ញុំនឹងបានធ្វើការងារនឹងគ្រប់គ្រងហើយនឹងកាត់ដីអោយកងចល័តចឹងហាសបានហើ

យនៅពេលដែលគេបានអោយកាត់ដីហើយចឹងគឺគេបានរៀបចំកាច្នៃចឹងទៅបាននឹងហើយ គឺគេបានអោយខ្ញុំនឹងកាត់ហើយនឹងរៀបចំអោយគេចឹងទៅបានហើយចឹងគឺគេបានអោយ ខ្ញុំនឹងធ្វើការងារជាប្រធានកងឈ្លបចឹងហាសបានដែលនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតចឹងហាស បានហើយសំរាប់មួយនឹងគឺខ្ញុំនិយាយក្រុងក្រុងតែម្តងបានហើយនិយាយទៅគឺខ្ញុំធ្លាប់ធ្វើការងារ ផ្នែកនឹងដែលហាសបាន។

ក៖ បានហើយចឹងនៅពេលដែលលោកគាត់បានធ្វើការងារផ្នែកឈ្លបនឹងចឹងសំរាប់លោកគាត់មិនសូវ ជាធ្វើការងារដែលលំបាកទេមែនដែលទេលោកគាត់???

ខ៖ បានប្រសិនជាយើងនិយាយទៅគឺថាយើងពិបាកដែលប្តូរពីព្រោះអីនឹងប្រសិនជាយើងនឹងធ្វើ មិនត្រូវនឹងគឺយើងមានបញ្ហាដែលចឹងហាសបានហើយយើងនឹងអាចបាត់បង់ជីវិតដែលចឹង ហាសបានហើយសំរាប់យើងនឹងគឺបានធ្វើការងារតាមបញ្ហាដែលចឹងហាសបានហើយនិយាយ ទៅគឺយើងធ្វើមិនបានកាន់ចិត្តរបស់យើងនោះទេបានហើយសំរាប់គេបានបញ្ហាយើងយ៉ាងមិ ចគឺយើងត្រូវតែធ្វើហើយប្រសិនជាយើងនឹងមិនធ្វើគឺគេនឹងសំលាប់យើងចោលចឹងហាសបាន នឹងសំរាប់ជំនាន់ពេលពតនឹងគឺវាចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺយើងមានងារសំរាប់ម៉ា រៃមួយនឹងគឺយើងបានដើរកាន់បានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺគេបានអោយងារអាងរសំរាប់ម៉ែ របស់គេនឹងហាសបានហើយយើងបានដើរទៅនេះទៅនោះចឹងទៅហាសបានហើយនៅពេលដែល យើងនឹងមានងារនឹងគឺយើងបានមើលការខុសត្រូវពេលយប់ព្រឡប់ចឹងហាសបានហើយនៅ ពេលដែលយើងនឹងមានងារនឹងបានគេបានអោយយើងនឹងបានដើរចឹងហាសបាន។

ក៖ បានហើយចឹងនៅពេលដែលគេបានអោយលោកគាត់ធ្វើការងារផ្នែកឈ្លបនឹងថាគេមាន បានអោយលោកគាត់បានធ្វើការងារដូចជាជីកប្រឡាយហើយនឹងធ្វើការងារផ្នែកស្រូវដែលវិទេ លោកគាត់???

ខ៖ បាននិយាយទៅគឺយើងបានទៅមើលដែលទៅចឹងហាសបានគឺគេបានអោយយើងនឹងទៅមើ លការខុសត្រូវហើយនឹងមើលកងចល័តនឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងមើលគេធ្វើ ការងារគឺយើងអាចមានរបាយណ៍ការហើយនឹងបានរាយការណ៍ទៅគេចឹងហាសបានហើយសំរា ប់ខ្ញុំតែងតែប្រាប់អង្គការចេះតែល្អល្អចឹងទៅហាសបានហើយយើងចេះតែបានរួចខ្លួនចឹងទៅ ហាសបាននិយាយទៅគឺយើងចូលស្ទឹងតាមបត់ចឹងទៅហើយប្រសិនជាយើងនិយាយទៅសំខាន់ គឺយើងនឹងគឺជារាយការណ៍អោយគេចឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលយើងបានរាយការណ៍នី ងថាសំរាប់កងចល័តនឹងគឺគេបានធ្វើការងារបានល្អចឹងហាសបានហើយនឹងបានធុញវើការ ងារបានល្អតាមអង្គការតាមកំណត់ចឹងទៅគឺយើងលេងអីចឹងហាសបានពីព្រោះអីនឹងសំរាប់ជំ នាន់នឹងគឺវាត្រូវចឹងហាសបានហើយប្រសិនជាយើងមិនធ្វើតាមគេគឺយើងមិនស្លាប់បានដល់ ពេលចឹងទៅគឺយើងត្រូវតែធ្វើតាមគេចឹងទៅបានហើយនិយាយទៅរឿងនឹងវាត្រូវតែចឹងហាស បាន។

ក៖ បានហើយចឹងសំរាប់គេគឺគេមិនបានអោយលោកគាត់ទៅធ្វើការងារដូចជាការជីកដីដូចគេគ្រា ន់តែលោកគាត់មើលការខុសត្រូវហើយនឹងឈរមើលគេបានជីកដីទេមែនដែលទេលោកគាត់???

ខ៖ បាននិយាយទៅគ្រាន់តែយើងនឹងបានឈរមើលគេហើយនឹងជីកដីចឹងទៅហើយនឹងរៀបកៅ ចឹងទៅសំរាប់ពីមុននឹងគឺយើងធ្វើការងារផ្នែកកងចល័តនឹងគឺថាយើងជួតកៅហើយនឹងដើ មដែលវាបានលិចទឹកចឹងទៅដើម្បីយើងអាចបានផ្តល់រាស់ទៅវិញទៀតចឹងទៅហាសបានហើយ និយាយទៅដូចថាសំរាប់កងចល័តមួយក្រុមនេះគេមានគ្នានឹងចំនួន ៣០ នាក់ ចឹងសំរាប់ចំនួន ៣០ នាក់នឹងត្រូវតែក្រទាប់កៅនឹងអោយបាន ១០ ហិកតាចឹងទៅបាននឹងសំរាប់មួយព្រឹកអោយហើយអោយគេចឹងទៅហើយនៅពេលដែលយើង ធ្វើហើយចឹងគឺយើងអាចឡើងបានចឹងទៅបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងសំរាប់កៅនឹងវាមានភា ពស្រួលស្រួលដែលចឹងហាសពីព្រោះអីនឹងគឺវាមិនសូវជាវិវិដអីដែលចឹងហាសបានហើយសំរាប់ ៣០ នាក់រីក ៤០



នាក់នឹងគឺយើងអាចធ្វើវាបានហើយចឹងហាសបានហើយយើងធ្វើយ៉ាងមិចប្រសិនជាការកំនត់របស់គេគឺចឹងហាសបានហើយនិយាយទៅគឺគេមានកំណត់របស់គេចឹងហាសសំរាប់អង្គការរបស់គេនឹងហាសបានហើយប្រសិនជាយើងនឹងធ្វើការងារនឹងមិនហើយចឹងគឺយើងនឹងមានភាពពិបាកចឹងហាសបានហើយសំរាប់កងចល័តនឹងគឺប្រសិនជាមនុស្ស ៣០ នាក់រីក ៤០ នាក់នឹងគឺយើងអាចធ្វើវាបានហើយចឹងហាសបាន។

ក៖ បានហើយចឹងក្នុងមួយហិតតានឹងថាតើគឺអោយមានមនុស្សនឹងធ្វើបូមីនមែនទេគឺ ១០ ហិតតានឹងមានចំនួនប៉ុន្មាននាក់ដែលទៅដើម្បីទៅធ្វើការងារនឹងដែលទៅលោកតា???

ខ៖ បានប្រសិនជាយើងនិយាយក្នុងមួយកងនឹងគឺគេមានគ្នានឹងចំនួន ៣០ នាក់បាននឹងសំរាប់មួយនឹងហាសបានហើយនិយាយទៅគឺមានគ្នា ៣០ នាក់ទៅចុះបានតាមពិតនឹងគឺគេមាន ៣៥ នាក់ឯនោះទេបានហើយគ្រាន់តែយើងនឹងបានរៀបជុំគ្នានឹងគ្រាន់តែ១ហិតតានឹងគឺជិតអស់បាត់ទៅហើយបាន។

ក៖ បាននិយាយទៅគឺច្រើនដែលសំរាប់១០ហិតតាសំរាប់គ្នា ៣០ នាក់មែនដែលទេលោកតា???

ខ៖ បានហើយសំរាប់កាលនឹងគឺថាសំរាប់ក្តៅនឹងគឺវាបានលិចទឹកចឹងទៅហើយសំរាប់ចូលរដូវខែប្រាវចឹងទៅគឺវាបានបាក់បាក់អស់ហើយចឹងហាសគ្រាន់តែយើងនឹងទៅដល់ក្រុមហ៊ុនចឹងហាសបានហើយធ្វើអោយវានឹងបានទៅដល់ដីចឹងទៅហាសបានហើយយើងនឹងឈរបានបញ្ហាគេអោយគេនឹងទៅធ្វើចឹងទៅបាន។

ក៖ បានហើយចឹងបានន័យគ្រាន់តែគេបានអោយយើងនឹងបានដើរជាន់ហើយនឹងបានកាត់វាមែនដែលទេលោកតា???

ខ៖ បានគឺយើងបានកាត់ទៅហើយសំរាប់យើងមានកាំបិតហើយសំរាប់មេឃជំនីងគឺថាយើងកាត់ចឹងទៅហើយនឹងកាត់ខ្លះចឹងទៅហាសបានហើយសំរាប់ប្តូរនឹងគឺយើងនឹងបានកាត់ចឹងទៅហើយនឹងយើងបានធ្វើវាបណ្តាលបណ្តាលចឹងទៅបាន។

ក៖ បានហើយនៅពេលដែលគេបានកាត់ហើយចឹងថាតើគេបានយកក្តៅនឹងទៅណាវិញដែលទៅលោកតា???

ខ៖ បានសំរាប់មួយនឹងគឺគេបានយកទៅរាស់ហើយគឺគេបានដាក់រាស់ទឹកហើយដាក់វាចោលចឹងទៅហើយគេបានផ្តល់រាស់ដាក់សារជាថ្មីចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺគេបានប្រើអាគ្រាក់នឹងមកផ្តល់ចឹងហាសបានហើយសំរាប់តាមពិតទៅគឺវាមិនប្រើយើងនឹងក៏បានដែលក៏ប៉ុន្តែនឹងវាយកអាគ្រាក់មកប្រើនឹងក៏វាបានដែលតែគ្រាន់តែវាមិនចង់អោយយើងនឹងមានពេលទំនេរហើយចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺគេមិនអោយយើងនឹងបានទំនេរនោះទេបាននឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបាន។

ក៖ បានហើយចឹងបានន័យនៅក្នុងជំនាន់ពេលលពតនឹងគឺគេមិនបានអោយយើងនឹងបានទំនេរនោះទេមែនដែលទេលោកតា???

ខ៖ បានបានត្រូវហើយបាន។

ក៖ បានហើយចឹងនៅពេលដែលគេបានអោយយើងនឹងបានទៅធ្វើក្តៅចឹងហើយគេអោយយើងនឹងធ្វើការងារដល់ម៉ោងប៉ុន្មានដែលបានគេបានអោយយើងនឹងបានសំរាប់ដែលទៅលោកតា???

ខ៖ បាទ នៅពេលដែលបានអោយយើងនឹងបានធ្វើការងារនឹងដូចជាម៉ោង ១១ ចឹងបានគេបានអោយយើងនឹងបានសំរាប់ហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានធ្វើការងារនឹង ដូចជាម៉ោង ១១

ចឹងគឺគេបានអោយយើងនឹងបានឡើងមកចឹងហាសហើយបន្ទាប់មកចឹងហើយយើងនឹងបាន ធ្វើគ្រាប់ផែនការណ៍របស់គេនឹងគឺគេបានអោយយើងនឹងឡើងហើយប្រសិនជាយើងធ្វើការ ងារនឹងមិនហើយចឹងគឺគេបានអោយយើងនឹងធ្វើអោយហើយអោយគេចឹងហាសបាន។

ក៖ បាទ

ហើយចឹងប្រសិនជាយើងនឹងធ្វើការងារមិនបានហើយចឹងហើយយើងនឹងធ្វើរហូតដល់ហួសម៉ោង ចឹងតើយើងនឹងធ្វើយ៉ាងមិចដែលទៅលោកតា???

ខ៖

បាទហើយប្រសិនជាយើងធុញវើការងារមិនបានហើយតាមគ្រាប់ផែនការណ៍របស់គេនឹងគឺយើង នឹងធ្វើត្រូវថែម៉ោងនឹងបានបន្តិកបន្តួចចឹងទៅហាសបានហើយនៅពេលនឹងគេបានអោយ យើងនឹងស្តង់ដុះដូចជាសំរាប់ដើម្បីហិកតានឹងមានគ្នានឹងចំនួន ១០

នាក់អោយយើងនឹងបានស្តង់ហើយសំរាប់មួយហិកតានឹងអោយយើងនឹងបានស្តង់អោយហើយ ចឹងទៅហើយប្រសិនជាយើងនឹងស្តង់នឹងមិនបានហើយចឹងគឺគេអោយយើងនឹងធ្វើអោយ ហើយចឹងចឹងទៅហើយប្រសិនជាយើងនឹងធ្វើហើយចឹងទៅគឺយើងនឹងបានឡើងមកចឹងទៅ ហាសបាននឹងវាក៏វាចឹងពីព្រោះអីនឹងគឺនេះគឺជាផែនការណ៍របស់អង្គការរបស់គេចឹងហាសបាន គឺគេបានអោយយើងនឹងធ្វើយ៉ាងមិចអោយហើយអោយគេចឹងចឹងទៅហាសបានហើយសំរាប់ អ្នកខ្លះនឹងគឺគេបានស្តង់បានហើយមុនម៉ោងចឹងទៅហាសបានហើយសំរាប់អ្នកខ្លះនឹងគឺគេ មិនបានធ្វើហើយមុនម៉ោងចឹងទៅហើយគេអោយយើងនឹងធ្វើអោយហើយអោយគេចឹងទៅ បាននឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានហើយនិយាយទៅសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺមានភាពពិបាកមែន និយាយមែនបានហើយនិយាយទៅទោះបីជាយើងនឹងមានភ្លៀងហើយនឹងផ្តល់លាន់ក៏យើងនឹង ត្រូវតែធ្វើចឹងហាសបាន

ហើយប្រសិនជាយើងនៅជំនាន់នឹងគឺជាប្រសិនជាមានភ្លៀងហើយនឹងគឺយើងនឹងអាចរកមក កផ្ទះរបស់យើងវាបានចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នោះគឺជាមិនបាននោះទេបាននិយាយ ទៅគឺជាអោយយើងនឹងធ្វើអោយហើយបានយើងនឹងអាចឡើងបានចឹងហាសបានហើយនិយាយ ទៅគឺវេទនាណាស់សំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានហើយយើងទាំងអស់គ្នាបានកសិកម្មខ្លាំង ណាស់ទំរាប់បានមកដល់សព្វថ្ងៃនឹងហាសបាននិយាយទៅគឺវេទនាណាស់ហើយយើងនឹងបានឆ្លង កាត់នឹងបញ្ហានឹងគឺវាច្រើនខ្លាំងណាស់បានហើយនិយាយទៅគឺវេទនានឹងច្រើនណាស់ហើយ សំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺបានជាប់ខ្មោសនឹង២រីក៍ពងហាសសំរាប់ខ្ញុំហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺ គេបានចាប់ខ្ញុំចឹងហាសបានហើយសំរាប់ខ្ញុំបានទៅលួចអង្កររបស់ចឹងហាសពីព្រោះអីនឹងអង្ករ របស់គេនឹងគឺគេបានអោយយើងនឹងបានទៅយកចឹងហាសបានហើយពេលនឹងគេខ្ញុំក៏បាន លួចអង្កររបស់គេដែលចឹងហាសហើយនៅពេលនឹងគឺគេបានចាប់ខ្ញុំបានដែលចឹងហាសបាន ហើយនៅពេលដែលគេបានចាប់ខ្ញុំហើយចឹងគេបានដាក់ខ្មោះខ្ញុំហើយនៅពេលនឹងកុំតែបាន ប្រធានភូមិនឹងគឺគេបានស្គាល់ហើយគាត់បានជួយដោះស្រាយនឹងសំរាប់ខ្ញុំចឹងហាសបានកុំ អីនឹងគឺខ្ញុំនឹងបានស្លាប់បាត់ហើយចឹងហាសបានហេហេហេហើយសំរាប់គាត់គឺគាត់បានជួយ ដោះស្រាយជួយខ្ញុំរហូតចឹងហាសបានហើយគាត់បានជួយនិយាយអោយខ្ញុំនឹងបានល្អចេះមួយ ចេះពីរចឹងហាសហើយសំរាប់គាត់មិនដែលបានមានកំហុសមានអ្វីនោះទេបានហើយគាត់ចេះ តែជួយខ្ញុំនៅពេលនឹងចឹងដែលហាសបានកុំអីនឹងសំរាប់ខ្ញុំនឹងបានស្លាប់ហើយនៅក្នុងជំនាន់ នឹងហាសបាននិយាយទៅគឺអត់បាននោះទេបានសំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបាន។

ក៖ បាទ

ហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងជាតើលោកតាហូបមិនបានគ្រាប់គ្រាន់រីក៍យ៉ាងមិចដែលទៅបានជា លោកតាបានទៅលួចអង្កររបស់អង្កការយ៉ាងដូចច្នឹងលោកតា???

ខ៖ បាទ

សំរាប់ជំនាន់នឹងគឺខ្ញុំហូបមិនបានគ្រាប់គ្រាន់នោះទេសំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានពីព្រោះអីនឹង ប្រសិនជាយើងនឹងបានគិតទៅសំរាប់បបរមួយខ្លះនឹងជាយើងគិតទៅគឺមិនបានអង្ករបាន២ ០កំប៉ុងផងនឹងហាសបានហើយសំរាប់បបរនឹងគឺមានតែទឹកហើយនឹងមើលទៅរាលក្អកនឹង ហាសបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានឃើញទៅមានតែទឹកចឹងទៅគឺយើងនឹងបានចំរិ កទឹកនឹងបានបោះចោលចឹងទៅហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានចំរិកទឹកហើយចឹងគឺយើង នឹងបានយកក្រកូននឹងស្រុះជាមួយចឹងទៅបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានស្រុះក្រកូល

នឹងហើយចឹងគឺយើងនឹងបានលាយជាមួយនិងបបរចឹងទៅបានហើយតាមការពិគន្ធនឹងគឺយើងនឹងបានទុកកាកនិងទុកលាយជាមួយនិងបបរចឹងហាសបានហើយសំរាប់ខ្ញុំនឹងហើមហើយនឹងបានស្រុកហើមហើយនឹងបានស្រុកហើយសំរាប់ខ្ញុំនឹងគិតថាខ្ញុំនឹងបានស្លាប់បាត់ហើយពីព្រោះអីនឹងនៅពេលដែលបានចាប់ហើយចឹងហើមហើយនឹងបានស្រុកចឹងគឺខ្ញុំបានជីកក្នុងអីនឹងគឺខ្ញុំបានអាទាំងអស់នឹងហាសបានកុំអីនឹងគឺខ្ញុំបានស្លាប់បាត់ហើយបានហើយបានក្តីលហើយនឹងដើមចេកអីនឹងកុំអីនឹងយើងបានស្លាប់ហើយបានហើយតហូតបានរស់រាយមានជីវិតមកដល់សព្វថ្ងៃនឹងហាសបានហើយនិយាយទៅគឺខ្ញុំនឹងបានតស៊ូខ្លាំងណាស់សំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានហើយសំរាប់ក្រុមប្រធានមេរបស់គេនឹងគឺគេមិនបានហូបនិងបានគ្រាប់គ្រាន់ផងចឹងហាសបានហើយចុះទម្រាំតែយើងនឹងជាកូនចៅនឹងហូបមិនបានគ្រាប់គ្រាន់នោះទេបានហើយសំរាប់ម្នាក់បានហូបចេះហើយសំរាប់កងចល័តនឹងបានហូបចុះគឺគ្មាននោះទេបាននិយាយទៅទាំងមេហើយនឹងកូនចៅនឹងគឺបានតែមួយកាបោយក្នុងម្នាក់នោះទេបាន។

ក៖ បាទ

ហើយចឹងបានន័យថាសំរាប់កងចល័តទាំងកងសហករហើយនិងកងឈ្នួបអីនឹងគឺគេបានហូបបានតែមួយកាបោយក្នុងម្នាក់ម្នាក់ហើយនិយាយទៅគឺស្មើគ្នាមែនដែលទេលោកតា???

ខ៖ បាទ

និយាយទៅគឺយើងនឹងបានហូបស្មើស្មើគ្នាតែម្តងហាសបានហើយប្រសិនជាយើងនឹងគឺជាកងចល័តនឹងហើយយើងនឹងគឺជាគេបានអោយយើងនឹងបានហូបបាយនិងតាមសហករណ៍របស់គេនឹងហាសបានហើយគេមិនមែនអាងយើងនឹងគឺធ្វើជាសហករនឹងគឺយើងនឹងបានហូបបាយនិងបានផ្សេងគ្នានឹងគឺគ្មាននោះទេបានគឺគ្មាននោះទេបានហើយសំរាប់កងចល័តនឹងគឺគេបានអោយយើងនឹងបានជួបជាមួយកងសហករនឹងហើយសំរាប់សហករណ៍នឹងគឺគេបានអោយហូបតាមសហករណ៍នឹងនឹងគឺវានឹងហើយនិយាយទៅគឺថាអត់មានអ្នកឯងមានគុណទិចចឹងហើយហូបបាយបានជាមួយមេចឹងគឺគ្មាននោះទេបានហើយនឹងហូបបាយជាមួយនឹងបានមួយក្រុមនឹងគឺគ្មាននោះទេបានហើយនិយាយទៅគឺហូបបាយជាមួយនឹងសហករណ៍នឹងគឺហូបបាយជាមួយនឹងសហករណ៍ហើយសំរាប់មហាសងនឹងគឺគេបានហូបបាយនិងនៅមហាសងនឹងតែម្តងហើយសំរាប់អ្នកដែលនៅព្រែកទទឹងនឹងគឺហូបបាយជាមួយនឹងព្រែកទទឹងចឹងទៅបាននឹងគឺវាចឹងទៅហាសបានហើយអត់មានអាងសំរាប់យើងគឺជាកងឈ្នួបនឹងគឺយើងនឹងដើរទៅហូបនៅកន្លែងតាមចិត្តយើងនឹងគឺគ្មាននោះទេបានហើយនិយាយទៅគឺគេបានមួយកាបោយហើយសំរាប់យើងនឹងគឺបានមួយកាបោយដែលចឹងហាសបាន។

ក៖ បាទ

ហើយចឹងបានន័យថាទោះបីជាយើងនឹងបានធ្វើការងារកងឈ្នួបក៏ដោយហើយសំរាប់យើងនឹងនៅតែហូបស្មើទៅនឹងសហករណ៍ដែលគាត់បានធ្វើការងារច្រើនដែលមែនដែលទេលោកតា??

ខ៖ បាទ

ប្រសិនជាយើងនឹងនិយាយទៅគឺយើងនឹងស្មើនឹងកងសហករណ៍ហើយសំរាប់ម៉ែម៉ែហើយនឹងចាស់ចាស់នឹងគឺដូចតែគ្នានោះទេហើយគ្មានថាយើងនឹងបានធ្វើឈ្នួបហើយនឹងបានហូបបាយជាមួយនឹងឈ្នួបជាមួយនឹងគ្នាអីនឹងគឺថាយើងនឹងបានហូបបាយបបរអីនឹងគឺថាគ្រាន់តែយើងនឹងមានគុណទិចនឹងខ្ពស់ជាងគេតែប៉ុន្តែនឹងចឹងហាសបានហើយនឹងបានទៅមើលគេតាមយប់ហើយនឹងព្រឡប់អីចឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលគេបានទៅកាប់ក្តៅអីនឹងគឺយើងនឹងចេះតែទៅហើយនឹងបានទៅមើលហើយនឹងបញ្ហាគេចឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលគេបានធ្វើហើយចឹងគឺយើងនឹងបានទៅរាយការណ៍អោយអង្គការអីចឹងទៅហាសបាននឹងគឺវាចឹងបាន។

ក៖ បាទ

ហើយចឹងនៅពេលដែលលោកតាហូបមិនបានគ្រាប់គ្រាន់ហើយនឹងបានឆ្អែកចឹងថាគេសំរាប់លោកតាមានកំលាំងនឹងទៅមើលប្រជាជនដែលនៅពេលយប់ចឹងថាគេលោកតាមានកំលាំងដែលរឺទេលោកតា???

ខ៖ បាទ

ប្រសិនជាយើងនិយាយទៅប្រសិនជាយើងនឹងមិនធ្វើតាមកំរូរបស់គេគឺគេនឹងយកយើងនឹងទៅសំលាប់ចោលគឺយើងនៅរស់មិនបានយូរនោះទេនឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានហើយសំរាប់

មួយនឹងគឺថា ៣ ឆ្នាំ ៨ ខែ

២០ថ្ងៃនឹងហាសបានហើយប្រសិនជាយើងនឹងមិនបានធ្វើតាមអង្គការរបស់គេនឹងគឺមិនបានអោយយើងនឹងបានរស់នោះទេបានហើយម្យ៉ាងទៀតនឹងគឺថាវាក្នុងនាទីរបស់យើងចឹងហាសហើយសំរាប់មួយនឹងគឺគេបានអោយក្នុងនាទីនិងសំរាប់យើងនឹងបានធ្វើហើយយើងនឹងត្រូវតែធ្វើក្នុងនាទីរបស់យើងចឹងហាសបាន។

ក៖ ក៖ បាន

ហើយចឹងនៅពេលដែលលោកតាហូបមិនបានគ្រាប់គ្រាន់ហើយនឹងបានឆ្កែកចឹងថាតើលោកតាមានជំងឺឈឺដែលវិទេលោកតា???

ខ៖ បាន

និយាយទៅគឺខ្ញុំឈឺហាសហើមហើយស្រុកហើមហើយស្រុកដូចខ្ញុំនឹងបាននិយាយចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺខ្ញុំបានហូបតែក្នុងល្អងហើយនឹងដើមចេកចឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានបរិភោគនឹងយើងនឹងបានយកក្រក្កលនឹងមកហាសអោយវានឹងបានខ្លីខ្លីហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានធ្វើចឹងគឺយើងមិនបានអង្គការយើងនឹងបានឃើញនោះទេបានហើយសំរាប់គេគឺមានគេធំជាងយើងទៀតចឹងហាសបានគឺគេមានធំជាងយើងនឹងបន្តបន្ទាប់ទៀតចឹងហាសបាននិយាយទៅគឺគេមានប្រធានតំបន់ហើយនឹងប្រធានសហការណ៍គេនឹងគឺគេបានគ្រប់គ្រងនៅលើយើងទៀតចឹងហាសបានហើយនឹងមានប្រធានឈ្មួញប្រធានជាងយើងនឹងច្រើនណាស់បានគឺមិនមែនថានេះទេខ្ញុំឈឺហាសហើមហើយស្រុកហើមហើយស្រុកខ្ញុំបានហូបតែក្នុងល្អងហើយនឹងដើមចេកចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺវាឆ្ងាញ់ដែលតាសំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានហើយសំរាប់ពេលនឹងគឺយើងនឹងបានយកវានឹងទៅស្តារហើយនៅពេលដែលស្តារហើយនឹងគឺយើងនឹងបានយកមកអាំងហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺយើងនឹងត្រូវតែលក្ខណ៍ការណ៍ខ្ពស់ខ្លាំងណាស់បានហើយប្រសិនជាយើងនឹងមិនបានលាក់ចឹងខ្ពស់ចឹងនៅពេលដែលអង្គការបានឃើញចឹងគឺគេនឹងបានយកយើងនឹងទៅអប់រំវិក័ធ្វើអ្វីផ្សេងផ្សេងអីចឹងហាសបានហើយយើងនឹងមិនមែនតែថាយើងនឹងអាងតែយើងនឹងគឺជាប្រធានឈ្មួញអីនឹងហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺគ្មានអ្វីនោះទេអោយតែគេបានឃើញយើងនឹងធ្វើចឹងគឺគេនឹងយកយើងនឹងទៅសំលាប់ចោលហើយចឹងបានហើយសំរាប់មួយនឹងអោយតែមួយម្តងវិក័២ដងអីនឹងគឺយើងនឹងគឺគេនឹងយកយើងនឹងទៅសំលាប់ចោលហើយបាន។

ក៖ បាន

ហើយចឹងនៅពេលដែលលោកតាបានឈឺចឹងដូចជាស្រុកហើយនឹងហើមចឹងគឺថាតើប្រធានកងចល័តនឹងគឺគេបានអោយថ្នាំអោយទៅលោកតាបានហូបដើម្បីនឹងសំរកស្រុកហើយនឹងហើមនឹងដែលវិទេលោកតា???

ខ៖

បានហើយសំរាប់សម័យនឹងប្រសិនជាយើងនឹងនិយាយទៅគឺថាគឺគេមានថ្នាំអាមព្យុទ្ធស្យាយរបស់គឺនឹងហាសហើយសំរាប់ថ្នាំមួយនឹងគឺអ្វីក៏ត្រូវដែលចឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានទៅសុំគេនឹងគឺគេចេះតែអោយយើងចឹងហាសបានហើយសំរាប់គេអោយនឹងគឺយើងនឹងចេះតែលេបចឹងទៅហើយប្រសិនជាយើងនឹងបាក់វិក័មិនបាក់នឹងហើយប្រសិនជាយើងនឹងមិនលេបក៏យើងនឹងត្រូវតែលេបដែលពីព្រោះអីនឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺគ្មានថ្នាំណាមកនោះទេបាននឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺវាចឹងហើយសំរាប់កងចល័តរបស់គេនឹងគឺវាចឹងហើយសំរាប់ទឹកនឹងគឺវាភ្និតរហូតហើយនៅពេលដែលយើងមានទឹកនឹងភ្និតនឹងគឺយើងនឹងគេបានអោយយើងនឹងបានហូបថ្នាំនឹងដែលចឹងហាសបានហើយចឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺគេបានចាក់ចែងអោយយើងនឹងរួចជាស្រេចហើយចឹងហាសបានហើយសំរាប់ថ្ងៃណាដែលយើងនឹងខ្វះចឹងទៅគឺយើងនឹងបានជីកទឹកទន្លេហើយនឹងទឹកពាងចឹងទៅចឹងហាសបាននឹងគឺវាចឹងហាសបានបាន។

ក៖

បានហើយចឹងខ្ញុំចង់សួរលោកតាមួយទៀតថាតើនៅពេលដែលលោកតាបានធ្វើការងារផ្នែកឈ្មួញចឹងថាតើលោកតាបានរស់នៅជាមួយនឹងឪពុកហើយនឹងម្តាយរបស់លោកតារហូតវិក័គេមិនបានអោយរស់នៅជាមួយនឹងឪពុកហើយនឹងម្តាយរបស់លោកតាវិក័យ៉ាងមិចដែលទៅលោកតា???

ខ៖

បាននិយាយទៅគឺគេបានអោយយើងនឹងរស់នៅជាមួយនឹងឪពុកហើយនឹងម្តាយរបស់យើង

ហាសបានហើយសំរាប់ថ្ងៃក្រុងនឹងគឺយើងនឹងបានរស់នៅជាមួយនិងគាត់ចឹងទៅបានហើយ នៅពេលដែលយើងមានការងារចឹងទៅគឺយើងទៅធ្វើការងារចឹងទៅហើយប្រសិនបើយើងគ្មាន ទេគឺយើងនៅផ្ទះជាមួយនិងឪពុកហើយនិងម្តាយរបស់យើងចឹងទៅហាសបានហើយយើងទៅ ឯងណាមានការងាររាល់ថ្ងៃមកពិណាហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានធ្វើការងារនឹងបាន១ ម៉ោងរីឯម៉ោងអីនឹងគឺយើងនឹងបានមកផ្ទះហើយនៅជាមួយនិងគាត់វិញចឹងទៅហាសបាន ហើយសំរាប់ពេលខ្លះនឹងគឺយើងនឹងបានដើរដេកតាមផ្លូវចឹងទៅដូចជាយើងនឹងគឺជាប្រជា ជនធម្មតាចឹងទៅនៅពេលដែលយើងនឹងបានទៅដល់ណាគឺយើងដេកតាមផ្លូវចឹងទៅណាបាន ជួនកាលគេបានអោយបានដេកចឹងទៅបាន។

ក៖ បានហើយចឹងបានន័យថាលោកគាត់បានដើរចល័តរាល់ថ្ងៃមែនដែលទេលោកគាត់ហើយសំរាប់ជំ នាន់ពេលពតនឹងគឺថាគេឪពុកហើយនិងម្តាយរបស់លោកគាត់ថាគេលោកទាំង២នាក់គាត់ធ្វើ ការងារអ្វីដែលទៅលោកគាត់???

ខ៖ បានប្រសិនបើនិយាយទៅគឺថាសំរាប់ឪពុករបស់ខ្ញុំគឺគាត់បានស្លាប់នៅក្នុងជំនាន់ពេលពត ហាសបានហើយគាត់បានស្លាប់នៅក្នុងវត្តព្រែកល្អងដែលនៅក្រោយម្ខាងហាសហើយសំរាប់គាត់ គឺគាត់បានស្លាប់នៅវត្តព្រែកល្អងនឹងគឺថានៅពេលដែលគាត់បានត្រឡប់មកកោះឧកញាគឺនឹង បានគាត់នឹងបានស្លាប់នៅកោះឧកញាគឺនឹងតែសំរាប់ឪពុករបស់ខ្ញុំនឹងគឺគាត់បានស្លាប់ នៅជំនាន់ពេលពតនឹងហើយសំរាប់បងថ្លៃហើយនិងប្អូនថ្លៃអីនឹងទាំងអស់មានចំនួន ១៥ នាក់ដែលគាត់បានស្លាប់នៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងហាសបាននិយាយទៅគឺស្លាប់ទាំងមាន គ្នាចំនួនច្រើនខ្លាំងណាស់ដែលនៅក្នុងជំនាន់នឹងហាសបានហើយសំរាប់បងថ្លៃហើយនិងប្អូន ថ្លៃអីនឹងមានច្រើនណាស់ដូចជាសំរាប់បងថ្លៃរបស់ខ្ញុំនឹងគឺគាត់បានរស់នៅខេត្តកំពង់ធំនឹង គឺគេបានជំរុញសកាត់ទៅឆ្ងាយហើយនឹងគឺគាត់បានរស់នៅតំបន់ផ្សេងផ្សេងគ្នាហើយនិយាយ ទៅពីនឹងទៅគឺដូចខ្ញុំដែលគេបានអោយខ្ញុំនឹងបានទៅរស់នៅពោធិ៍សាត់តែសំរាប់គាត់គឺ គេបានអោយគាត់បានទៅរស់នៅខេត្តបាត់ដំបងនឹងគឺយើងនិយាយទៅទាំងអស់គ្នានឹងហា សហើយសរុប៤រីក៥គ្រួសារនឹងមានគ្នាច្រើនណាស់សំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានហើយសំរាប់ក្ត ងមួយគ្រួសារនឹងមានកូនចៅម្នាក់ ៤រីក៥ម្នាក់ទៀតចឹងហើយសំរាប់ចំនែកខ្ញុំនឹងបានរស់នៅខេត្តបាត់ដំបងនឹងទៀតនិយាយទៅ គឺក្នុងមួយគ្រួសារនឹងមិនតិចជា១០នាក់នោះទេបានហើយនិយាយទៅគឺមានគ្នាប៉ុននឹងចឹង ទៅហាសបានហើយនិយាយទៅគឺវាមានរឿងច្រើនទៀតតែខ្ញុំបានភ្លេចអស់ខ្លះចឹងទៅហាសបាន ហើយសំរាប់ជំនាន់ពេលពតនឹងគឺយើងបានបែកគ្នាហើយគេបានជំរុញសយើងហើយសំរាប់ជួ នកាលនឹងគឺគេបានស្លាប់តាមផ្លូវចឹងទៅនឹងគឺវាចឹងហើយសំរាប់យើងនឹងមើលគេហើយគេ បានបែកទៅណាអីទៅណាចឹងទៅហើយនិយាយទៅគឺនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងគឺមានមនុ ស្សនឹងបានស្លាប់ច្រើនណាស់បាននឹងសំរាប់គ្រួសាររបស់ខ្ញុំនឹងហាសបាន។

ក៖ បានហើយចឹងខ្ញុំចង់សួរលោកគាត់មួយទៀតថាគេនៅពេលដែលលោកគាត់មានមុខដំណែងជាក ងឈ្នួបចឹងថាគេហេតុអ្វីបានជាគេបានយកឪពុករបស់លោកគាត់ទៅសំលាប់ចោលយ៉ាងដូ ចច្នឹងលោកគាត់???

ខ៖ បាន និយាយទៅគឺគេមិនបានយកគាត់ទៅសំលាប់ចោលនោះទេគឺគាត់បានស្លាប់ដោយសារគាត់ មានជំងឺទេគឺគ្មាននាក់ណាមកគាត់ទៅសំលាប់នោះទេបានហើយនិយាយទៅគឺគាត់មិនបាន ហូបអីចឹងទៅគឺគាត់បានខូចក្រពះចឹងទៅហាសបានហើយនៅពេលដែលគាត់ខូចក្រពះនឹង គឺគាត់បានស្លាប់ទៅគឺគ្មាននាក់ណាមកគាត់ទៅសំលាប់នោះទេបាន។

ក៖ បានខ្ញុំស្មានតែឪពុករបស់លោកគាត់គេបានយកគាត់ទៅសំលាប់ចោលហេហេហេហេ???

ខ៖ បាន និយាយទៅគឺរោគការរបស់គាត់តែម្តងបាន។

ក៖ បានហើយចឹងនៅពេលដែលលោកគាត់នៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងលោកគាត់បានរស់នៅជាមួយ

យនឹងឪពុកហើយនឹងម្តាយរបស់លោកគាត់និងរាល់ថ្ងៃចឹងហើយចឹងសំរាប់ពួកពោលពតគឺគេមិនបានថាស្តីអោយលោកគាត់ទេមែនដែលទេលោកគាត់???

ខ:

បានសំរាប់ខ្ញុំនៅពេលដែលខ្ញុំបានរស់នៅជាមួយនឹងគាត់និងគឺថាគឺគេជាកងចល័តនឹងគឺគេបានអោយខ្ញុំនឹងបានរស់នៅផ្សេងគ្នាបានហើយសំរាប់មួយនឹងគឺយើងនឹងអាចមកលេងផ្ទះនឹងបានមួយម្តងមួយការចឹងហាសបានហើយនៅពេលនឹងគឺយើងជាមេកងហើយដែលយើងនឹងខាងសហគមន៍របស់គេនឹងហាសបានហើយសំរាប់ខ្ញុំនិងគឺយូរយូរនឹងគឺខ្ញុំនឹងបានមកផ្ទះវិញនឹងមកម្តងចឹងហាសបានហើយសំរាប់គេដែលរស់នៅកន្លែងណានឹងគឺគេបានបញ្ចូលយើងនឹងទៅរហូតនឹងហាសបានហើយនិយាយទៅគឺយើងនឹងនៅគ្នាច្រើនណាស់ដែលចឹងហាសបានហើយសំរាប់ខ្ញុំនឹងបានភ្លេចដែលហើយចឹងហាសពីព្រោះអីនឹងវាយហើយចឹងហាសបានហើយម្យ៉ាងទៀតនឹងគឺយើងនឹងគឺជាកងចល័តចឹងហាសបានហើយយើងនឹងបានចល័តរហូតចឹងហាសពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយចឹងហាសបានហើយនៅពេលនឹងគឺយើងនឹងបានទៅកន្លែងនោះបានមួយខែទៅហើយសំរាប់កន្លែងផ្សេងនឹងបានកន្លះខែចឹងទៅបាននិយាយទៅគឺយើងចល័តរហូតចឹងទៅបានដល់តែពេលខែទឹកឡើងហើយចុងចុងទៅបានយើងនឹងបានគេបានអោយយើងនឹងបានមកវិញហើយនឹងបានធ្វើការងារខាងច្រូកកៅវិញអីចឹងទៅហាសបាននឹងប្រសិនជាយើងនឹងនិយាយចឹងទៅហាសបានហើយវាឆ្ងាយណាស់បានហើយនិយាយទៅគឺយើងនឹងបានទៅតំបន់ពាក់កណ្តាលអីផ្សេងអីចឹងទៅហាសបានហើយសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំបានរស់នៅតំបន់ពាក់កណ្តាលនោះទេហើយសំរាប់គេបានអោយទៅរស់នៅតំបន់អីផ្សេងចឹងទៅហាសបាន។

ក: បានហើយចឹងនៅពេលដែលលោកគាត់បានទៅរស់នៅតំបន់ពាក់កណ្តាលអីផ្សេងអីនឹងរីកតំបន់៤នឹងថាគេបានអោយធ្វើអីទៀតដែលទៅលោកគាត់???

ខ:

បានហើយនិយាយទៅគឺថាយើងបានទៅរស់នៅតំបន់ពាក់កណ្តាលអីនឹងគឺថាគេបានប្រើអោយយើងនឹងបានធ្វើការងារខាងច្រូកស្រូវអីចឹងទៅហាសបានហើយចឹងទៅគឺគេត្រូវការកំលាំងយើងនឹងដែលចឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលគេបានត្រូវការកំលាំងរបស់យើងចឹងទៅគឺយើងនឹងបានទៅជួយធ្វើការងាររបស់គេចឹងទៅមានប្រហែលជា១ខែចឹងទៅរីក ២០ថ្ងៃអីនឹងគឺគេបានអោយយើងត្រឡប់មកផ្ទះវិញអីចឹងទៅហាសបាននិយាយទៅគឺយើងធ្វើការងារបោះដៃក្នុងចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺគ្មានអ្វីនោះទេគឺយើងមានតែដៃនឹងសំរាប់ធ្វើចឹងហាសបានហើយទោះបីយើងនឹងធ្វើការងារនឹងច្រើនយ៉ាងណាក៏ដោយក៏យើងនឹងបានមិនបានស្រូវហើយនឹងអង្ករនឹងសំរាប់ហូបនឹងបានគ្រប់គ្រាន់ដែលក្តាយអើយហើយសំរាប់១ធុងសាំងនឹងមានតែអង្ករតែ២០កំប៉ុងនឹងយើងចេះតែហូបចឹងទៅហើយយើងចេះតែរស់ដែលនៅក្នុងជំនាន់នឹងហាសបានហើយនិយាយទៅគឺយើងនឹងបានរស់ដោយវេទនាខ្លាំងណាស់បានហើយយើងនឹងរស់ដោយមិនបានស្រួលនោះទេគឺយើងរស់ដោយវេទនាខ្លាំងណាស់បានហើយប្រសិនជាយើងនឹងនិយាយពីយ៉ាប់នឹងគឺគ្មានអ្វីយ៉ាប់ជាងនឹងនោះទេបានគឺគ្មានអ្វីយ៉ាប់ជាងនៅសម័យនឹងនោះទេបានកំប៉ុងតែនៅពេលដែលយើងនឹងបានធ្វើត្រូវតាមក្បួនរបស់គេនឹងគឺយើងនឹងមិនសូវជាអ្វីដែលចឹងហាសបានគឺគេមិនសូវជាសំលាប់យើងដែលចឹងហាសបាននឹងសំរាប់គេបានកំណត់អោយយើងទេណាហើយនៅពេលដែលគេបានកំណត់អោយយើងនឹងធ្វើគឺយើងនឹងធ្វើទៅគឺគ្មានអ្វីនោះទេបានហើយនិយាយទៅគឺនៅជំនាន់នឹងគឺថាតាំងពីសល់ធម៌របស់គេអីនឹងបីដែលយើងនឹងបានរាយការណ៍អីនឹងសំរាប់ជំនាន់ពោលពតនឹងយើងយកទៅបានហើយនិយាយទៅគឺខ្ញុំបានភ្លេចអស់ហើយចឹងបានហើយដូចថាខ្ញុំបានទៅរៀនជាមួយនឹងអ្នកណាចឹងទៅគឺខ្ញុំមិនបានចាំត្រីស្តីរបស់គេនឹងគឺខ្ញុំមិនបានចាំបាននិយាយទៅគឺវេទនាតែម្តងបាន។

ក:

បានហើយចឹងនៅពេលដែលលោកគាត់បានរស់នៅតំបន់ពាក់កណ្តាលត្រូវដែលរីទេលោកគាត់រីកតំបន់៤ហើយចឹងហើយនៅពេលដែលគេបានអោយលោកគាត់បានទៅតំបន់ពាក់កណ្តាលនៅពេលដែលគេបានលោកគាត់បានធ្វើដំណើរចឹងហើយបានដើរតាមផ្លូវចឹងថាគេសំរាប់លោកគាត់មានអ្វីសំរាប់ហូបដែលរីទេលោកគាត់???

ខ:

បានហើយសំរាប់មួយនឹងគឺគេបានអោយយើងនឹងធ្វើដំណើរអីចឹងទៅហើយនៅពេលដែលព្រឹកឡើងនឹងគឺគេបានធ្វើបបរអោយយើងទៅហាសហើយនៅពេលដែលគេបានដាំបបរចឹងហើ

យក៏គេបានអោយយើងនឹងបានមកចឹងទៅហើយនៅពេលដែលគេបានអោយបបរនឹងគឺគេបានបបរនឹងមួយវែកមួយវែកតាមផែនការណ៍របស់អង្គការរបស់គេចឹងទៅហាសបានហើយគេបានអោយយើងយកទៅបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺមានតែប៉ុននឹងហើយយើងនឹងបានយកតាមខ្លួនយើងទៅនឹងគឺយើងបានអោយយើងនឹងហូបជាស្រេចចឹងហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានទៅថ្ងៃបាយហើយចឹងបានគេបានផ្តល់អោយយើងនឹងបានកិច្ចចងចាំហាសបានហើយសំរាប់គេគឺគេបានរៀបចំបបរនឹងនៅកន្លែងចឹងទៅហាសបាន។

ក៖  
បានហើយសំរាប់លោកតាត្រូវប្រើរយៈពេលប៉ុន្មានថ្ងៃដែលទៅបានទៅដល់កន្លែងនឹងហាសបានលោកតា???

ខ៖ បាន ប្រសិនជាយើងនិយាយទៅគឺប្រើរយៈពេលនឹង ៥ ម៉ឺនចុងដែលហាសបានពីព្រោះអីនឹងពីកំបន់៤ទៅកំបន់៣នឹងគឺយើងគិតទៅវាឆ្ងាយដែលចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺយើងនឹងបានដើរតាមវាលភ្លើលស្រែគឺមិនមែនដូចជួរស្រែលមកដូចល្អនឹងទេហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងយើងដើរកាត់វាលស្រែអីច្រើនណាស់ហើយក៏យើងនឹងបានដើរកាត់ព្រៃទៀតហើយសំរាប់យើងនឹងបានដើរកាត់ព្រៃនឹងគឺមិនធម្មតាណាបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានដើរនឹងគឺយើងមានមេដែលគេបានដើរនាំមុខចឹងទៅហើយសំរាប់យើងយើងចេះតែដើរតាមគេចឹងទៅហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានដើរចុះឡើងដើរចុះឡើងហើយមានមនុស្សច្រើនទៀតគឺវាសឹកចឹងហាសបាន។

ក៖  
បានហើយចឹងបានន័យថាលោកតាបានន័យនឹងអស់រយៈពេល៥ម៉ោងបានដើរទៅដល់មែនដែលទេលោកតា???

ខ៖  
បានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺយើងនឹងដើរនឹងគឺយើងនឹងហែរហើយនឹងហត់ដែលហើយគ្មានកំលាំងនឹងបានមកពីណានោះទេដើរបាននោះទេបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងនៅពេលដែលយើងនឹងបានដើរនឹងគឺយើងបានប៉ុនណាយកប៉ុននឹងចឹងទៅហាសបានហើយសំរាប់ពេលនឹងម៉ោង២៧ក៏ម៉ោង៣អីនឹងគឺយើងនឹងបានចេញទៅហើយចឹងហាសបាន។

ក៖  
បានហើយចឹងបានន័យថាលោកតាបានន័យនឹងអស់រយៈពេល៥ម៉ោងបានដើរនឹងដីប្រហែលជាប៉ុន្មានគីឡូដែលទៅលោកតា???

ខ៖  
បានប្រសិនជាយើងនឹងបានគិតទៅគឺវាមានចំងាយនឹងឆ្ងាយដែលចឹងហាសបាននិយាយទៅគឺប្រហែលជា ២០ គីឡូនោះទេបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺយើងនឹងគ្មានអ្វីនឹងដើរដែលចឹងហាសបានហើយសំរាប់ប្រវត្តិរបស់យើងនឹងមិនសូវជាមានដែលចឹងហាសបាន។

ក៖  
បានចឹងបានន័យថាលោកតាបានន័យនឹងអស់រយៈពេល៥ម៉ោងបានដើរបាន២០គីឡូនឹងគឺលឿនណាស់លោកតា???

ខ៖  
បាននិយាយទៅគឺមិនយូរនោះទេពីព្រោះអីនឹងគឺយើងនឹងបានដើរតាមប្រឡាយរបស់គេនឹងវាមានចំងាយចិត្តជាងចឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានដើរតាមប្រឡាយនឹងគឺវាក៏ស្រួលជាងដែលចឹងហាសបានហើយសំរាប់គេនឹងគឺគេបានអោយយើងនឹងបានធ្វើការងារនឹងបានកន្លះម៉ោងចឹងទៅដល់ពេលហើយចឹងទៅបានគេបានអោយយើងនឹងបានសំរាកហើយអីខ្លះអីចឹងទៅហាសបានហើយនិយាយទៅគឺគេបានអោយយើងនឹងបានសំរាកដែលចឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលគេបានអោយយើងនឹងបានសំរាកចឹងគឺគេបានអោយយើងនឹងបានផឹកទឹកផឹកអីចឹងទៅបាន។

ក៖  
ចឹងបានន័យថាលោកគាត់បានន័យនឹងអស់រយៈពេល៥ម៉ោងបានដើរគឺគេបានអោយយើងបានសំរាកបានខ្លះដែលមានដែលទេលោកគាត់???

ខ៖  
បាននិយាយទៅគឺគេមានម៉ោងរបស់គេចឹងហាសបានហើយសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺយើងមានតែថ្ងៃសំរាប់មើលចឹងហាសបានពីព្រោះជំនាន់នឹងមានម៉ោងមកពីណាសំរាប់មើលបានហើយនិយាយទៅគឺយើងចេះតែនឹកស្មានចឹងទៅហាសបានតែតាមពិតនឹងគឺវាបានលើសម៉ោងនឹងទៀតផងប្រសិនបើនិយាយទៅនឹងតែយើងចេះតែនឹកស្មានខ្លួនឯងចឹងទៅហាសបានហើយមានអីវាដល់ម៉ោងហើយចេះតែមិនទាន់មិនទាន់ហេហេហេហេហេពីព្រោះអីនឹងគឺយើងនឹងរកភាពជាក់ស្តែងនឹងមិនបានឃើញហាសបានហើយពេលខ្លះនឹងគឺយើងបានធ្វើបាន៥ម៉ោងទៅដល់៧ម៉ោងនឹងយើងមិនបានមានអ្វីសំរាប់មើលនោះទេបានហើយយើងមានម៉ោងពីណាសំរាប់មើលនឹងសំរាប់យើងនឹងគឺថាយើងចេះតែស្មានចឹងទៅហាសបានតាមពិតនឹងគឺវាបានលើសនឹងផងចឹងហាសបាន។

ក៖  
បានតែសំរាប់គិតថាវាប្រហែលជាងលើសពីព្រោះអីនឹងយើងមិនអាចដើររយៈពេល៤រឺក៏៥ម៉ោងបាន២០កីឡូរនោះទេបាន។

ខ៖ បាននិយាយទៅគឺវាចូល ៥  
ម៉ោងដែលចឹងហាសបាននឹងប្រហែលជាប៉ុននឹងពីព្រោះអីនឹងយើងនឹងមានម៉ោងពីណាសំរាប់មើលបានហើយយើងនឹងបានមើលតែថ្ងៃនឹងទៅបាន។

ក៖  
បានហើយចឹងនៅពេលដែលលោកគាត់បានដើរទៅដល់តំបន់៣ថាគេបានអោយលោកគាត់បានធ្វើការងារអ្វីទៀតរឺក៏គ្រាន់តែឈរមើលរឺក៏ទៅជួយច្រូតក្តៅជាមួយនឹងគេដែលទៅលោកគាត់??

ខ៖  
បាននិយាយទៅគឺមិនអាចឈរមើលបានទេហើយមិនមែនណាយើងនឹងជាប្រធានគេនឹងគឺមិនធ្វើមិនបាននោះទេគឺយើងនឹងត្រូវតែជួយធ្វើការងារគេដែលចឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានធ្វើជាមួយនឹងគឺហើយចឹងគឺយើងនឹងបានប្រាប់គេថានឹងគឺវាធ្វើចេះហើយនឹងធ្វើចុះចឹងទៅហាសបានហើយសំរាប់អ្នកខ្លះនឹងគឺគេជាអ្នកចងកាត្តាបចឹងទៅហើយនៅពេលដែលគេបានចងហើយចឹងគឺគេបានយកមកហូចចឹងទៅហាសវាដូចជាក្រដាសចឹងទៅហាសបាននិយាយទៅគឺវាតាមផ្នែករបស់វាមួយនឹងផ្នែកចងហើយសំរាប់មួយទៀតផ្នែកច្រូតនិយាយទៅគឺគេមាន២រឺក៏៣ផ្នែករបស់ចឹងហាសបាន។

ក៖  
បានហើយចឹងបានន័យថាគឺគេបានចែកជាផ្នែកចែកជាផ្នែកតាមការងាររបស់គេមែនដែលទេលោកគាត់???

ខ៖  
បាននិយាយទៅគឺគេបានចែកស្រាប់ហើយនៅពេលដែលគេបានទៅដល់នឹងគឺគេបានចែកការងារអោយយើងហើយបាន។

ក៖  
បានហើយចឹងសំរាប់លោកគាត់គ្រាន់ជួយធ្វើការងារជាមួយនឹងគេបន្តិចបន្តួចហើយលោកគាត់បានអោយគេធ្វើនេះធ្វើនោះចឹងទៅមែនដែលទេលោកគាត់???

ខ៖  
បាននិយាយទៅគឺយើងបានជួយធ្វើការងារជាមួយនឹងគេបន្តិចបន្តួចហើយចឹងគឺយើងប្រាប់គេដែលគឺមិនមែនអត់ធ្វើនោះទេបានហើយប្រសិនបើយើងនឹងមិនបានធ្វើការងារនឹងក៏គេបានយកយើងនឹងទៅកសាងដែលហាសបាននិយាយទៅគឺដូចតែគេដូចតែឯងចឹងហាសបានគឺគេនឹងសំលាប់យើងចោលដែលចឹងហាសគ្រាន់តែយើងនឹងគិតចិត្តចឹងទៅគឺយើងបានដើរ



មើលគេចឹងទៅហាសបានហើយនឹងអោយគេនឹងធ្វើចេះចេះចឹងទៅនឹងសំរាប់យើងនឹងគ្រាន់  
តែយើងនឹងបណ្តាលហើយយើងនឹងបានប្រាប់គេនឹងបណ្តាលចឹងហាសបានហើយនិយាយទៅ  
គឺយើងនឹងនៅទំនេរគឺមិនបាននោះទេបានសំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានហើយគេមានមេធំជា  
ងយើងនឹងធ្វើការងារធំជាងយើងទៀតហើយសំរាប់យើងគ្រាន់តែជាប្រធានក្រុមហើយសំរាប់  
គេមានប្រធានតំបន់អីដែលលើសយើងនឹងទៅទៀតចឹងហាសបាន។

ក៖  
បានហើយចឹងបានន័យទោះបីជាយើងនឹងជាប្រធានក្រុមនៅក្នុងជំនាន់នឹងក៏យើងនឹងមិន  
ជាស្តេចស្រីដែលមើលដែលទេលោកតា???

ខ៖ បាន និយាយទៅគឺមិនសូវនោះទេសំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានហេហេហេហេ។

ក៖  
បានហើយនៅពេលដែលលោកតាបានធ្វើការងារជាមួយនឹងគេគឺបានប៉ុន្មានថ្ងៃដែលបានគេ  
បានអោយលោកតាបានទៅជួបនឹងឪពុកហើយនឹងម្តាយរបស់លោកតាដែលទៅលោកតា???

ខ៖  
បាននឹងសំរាប់មួយនឹងគឺគេបានតំរូវមកពីខាងអង្គការរបស់គេដែលគេបានតំរូវអោយយើង  
នឹងធ្វើការងារចឹងហាសបានហើយសំរាប់មួយនឹងគឺគេបានអោយយើងនឹងច្រូកនឹងគឺគេបាន  
អោយបានប្រហែលជា២០ថ្ងៃអីចឹងទៅហើយគេបានអោយយើងនឹងបានខាងដូនទារហើយ  
នៅពេលដែលគេបានអោយយើងនឹងបានយកដូនទារនឹងគឺគេបានអោយយើងនឹងទំនុប  
នៅខាងដូនទារហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានធ្វើគឺយើងធ្វើដោយប្រុងប្រយ័ត្នចឹងទៅហា  
សបាននិយាយទៅគឺនៅស្ថានដូនទាររបស់យើងនឹងនៅសព្វថ្ងៃនឹងហាសបាននឹងបានយ៉ាប់មែ  
ននឹងសំរាប់ប៉ុន្មានតំបន់ទេមានមនុស្សរាប់ពាន់អ្នកដែលគេបានមកធ្វើចឹងហាសបានហើយ  
និយាយទៅគឺយ៉ាប់មែនទែនតែម្តងហាសបាននឹងពិបាកនិយាយណាស់បាន។

ក៖  
បានហើយចឹងនៅពេលដែលគេបានធ្វើស្ថានដូនទារនឹងសំរាប់លោកតាបានចូលរួមធ្វើស្ថានដូ  
នទារដែលមែនដែលទេលោកតា???

ខ៖  
បានសំរាប់ខ្ញុំបានចូលរួមធ្វើស្ថាននឹងដែលហាសបានពីព្រោះអីនឹងសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺជាកងចល័ត  
ហាសបានហើយណាមួយនឹងគឺខ្ញុំនៅក្នុងតំបន់នឹងដែលហើយសំរាប់មួយនឹងគឺមាននាក់ដែល  
បានមកពីតំបន់១រីកំបន់២រីកំបន់៣អីនឹងគឺគេបានមកជួយធ្វើស្ថាននឹងដែលចឹងហាស  
បានហើយសំរាប់មួយនឹងគឺគេបានហៅថាស្ថានដូនទាររីកំគេបានហៅថាទំនុបដូនទារបានហើ  
យនៅពេលដែលយើងនឹងបានធ្វើនឹងគឺយើងធ្វើមិនបានជោគជ័យហើយស្ថាននឹងក៏វាបាន  
បាក់ហើយហូរទឹកមកខ្លាំងបាក់ហើយស្លាប់មនុស្សនឹងរាប់ពាន់នាក់ហើយនៅពេលដែលគេបាន  
ទុបនៅខាងមុខចឹងទៅហើយទឹកវានឹងក៏វាបានធ្លាក់មកខាងក្រោយចឹងទៅហាសបានហើ  
យដល់ពេលដែលទឹកជន់ខ្លាំងមកចឹងទៅគឺមានវាមនុស្សនឹងស្លាប់ច្រើនណាស់បានហើយសំរា  
ប់កងចល័តនឹងគឺវាក៏មានច្រើនណាស់ដែលក៏វានឹងចេះដែលបាននឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងហើយ  
នៅជំនាន់នឹងគឺយើងនឹងធ្វើស្ថាននឹងគឺយើងធ្វើរហូតហើយធ្វើឲ្យបំរហូតដល់ភ្លើតែម្តងហាស  
បាននិយាយទៅគឺធ្វើ ២៤  
ម៉ោងតែម្តងហើយសំរាប់មួយនឹងគឺគេបានចែកអោយធ្វើជាក្រុមដូចជាសំរាប់  
៥ក្រុមនឹងគឺធ្វើនេះហើយសំរាប់៥ក្រុមទៀតសំរាប់ធ្វើនោះចឹងទៅហើយនិយាយទៅគឺធ្វើទាំងអ  
ស់គ្នាតែម្តងហើយនិយាយទៅពិបាកខ្លាំងណាស់បាន។

ក៖  
បានហើយចឹងបានន័យសំរាប់ស្ថានដូននឹងលោកតាធ្វើការងារមិនបានជោគជ័យនោះទេ  
មែនដែលទេលោកតា???

ខ៖ បានហើយនិយាយទៅគឺខ្ញុំធ្វើនឹងគឺមិនបានជោគជ័យនោះទេបាន។

ក៖ បានហើយចឹងនៅពេលដែលលោកតាធ្វើមិនបានជោគជ័យអីចឹងសំរាប់មេកងដែលគេនៅខាងលើនឹងថាតើគេយកទៅសំលាប់ចោលដែលវិទេលោកតា???

ខ៖ បាននឹងសំរាប់គេគឺគេបានចាប់ផ្តាច់កំបន់រឹកផ្តាច់ដែលធំធំជាងយើងចឹងហាសគឺមិនបានចាប់យើងនោះទេបានហើយសំរាប់កងចល័តនឹងគឺមិនអីនោះតែបាននិយាយទៅគឺគេបានចោទផ្តាច់លើចឹងតាបាន។

ក៖ បានហើយហេតុអ្វីបានជាគេចោទផ្តាច់លើទៅវិញចឹងលោកតា???

ខ៖ បានហើយសំរាប់មួយនឹងគឺយើងនឹងមិនបានដឹងនោះទេពីព្រោះអីនឹងវាគឺជាគោលការណ៍របស់ផ្តាច់លើចឹងហាសបាននឹងគឺផែនការណ៍របស់អង្គការរបស់គេចឹងហាសបានពីព្រោះអីនឹងគឺពួកគាត់នឹងគឺជាអ្នកដែលបានមើលការខុសត្រូវលើយើងចឹងហាសបានហើយគេបាននិយាយផ្តាច់មួយរឿងនឹងគឺមិនបានមើលការខុសត្រូវហាសបានហើយចឹងបានន័យថាកងចល័តនឹងគឺមិនអីនោះទេបាន។

ក៖ បានហើយចឹងបានន័យថាសំរាប់កងចល័តនឹងគឺគាត់មិនអីទេតែសំរាប់ផ្តាច់លើគឺគាត់ត្រូវបានគេចាប់មែនដែលទេលោកតា???

ខ៖ បាននិយាយទៅគឺផ្តាច់លើនឹងត្រូវបានគេចាប់ដូចជាមានប្រធានតំបន់ហើយនឹងប្រធានស្រុកអីនឹងគឺគេបានចាប់ទៅហើយសំរាប់តំបន់ ៤១ ហើយនឹងតំបន់ ៤២ អីនឹងហើយនិយាយទៅគឺមានរឿងនឹងច្រើនជាងនឹងគេទៅទៀតបាន។

ក៖ បានហើយចឹងនៅពេលដែលស្ថាននឹងធ្វើមិនបានជោគជ័យហើយចឹងហើយគេបានចាប់ប្រធានដែលនៅខាងលើនឹងហើយចឹងថាតើសំរាប់ស្ថាននឹងគេមិនបានធ្វើទៀតទេរឺក៏យ៉ាងមិចដែលទៅលោកតា???

ខ៖ បាននិយាយទៅគឺគេបានឈប់ធ្វើតែម្តងបាន។

ក៖ បានហើយចឹងស្ថាននឹងគឺអត់បានធ្វើទៀតទេហើយចឹងសំរាប់ស្ថាននឹងគឺយើងទុក្ខចោលចឹងទៅមែនដែលទេលោកតា???

ខ៖ បាននិយាយទៅគឺគេបានទុក្ខចោលរហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនឹងហាសបានហើយម្យ៉ាងទៀតនឹងគឺវាមានភាពខូចខាតអស់ទៅហើយចឹងហាសបានហើយមួយទៀតគឺគេបានធ្វើខូចម៉ាស៊ីន២រឺក៏៣គ្រឿងទៀតហាសបាននិយាយទៅគឺខូចអាម៉ាស៊ីនដែលទុក្ខបូមទឹកដាក់នៅកណ្តាលហើយនៅពេលដែលនឹងទឹករបស់វានឹងមិនជ្រាបហើយនៅពេលដែលគេបានធ្វើនឹងគឺគេជីកបណ្តាលហើយនឹងបានបូមបណ្តាលហើយសំរាប់មួយនឹងគឺគេបានធ្វើការងារនឹង ២៤ ម៉ោងលើ ២៤ ម៉ោង ហាសដែលគេបានធ្វើហាសបាននឹងសំរាប់ស្ថានដូនទារហាសមិនមែនធ្វើហើយនិយាយទៅគឺគេបានធ្វើវិលហាសគ្រាន់តែថាយើងវិលតាមក្រុមរបស់យើងចឹងទៅហើយនិយាយទៅគឺយើងអត់មានឈប់បាននោះទេបាន។

ក៖ បាននឹងមកពីយើងនឹងមិនបានសែនកន្លែងរបស់គេរឺក៏យ៉ាងមិចដែលទៅលោកតា???

ខ៖ បាននឹងមកពីចឹងហើយបានពីព្រោះអីនឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងគឺគេមិនបានចេះខាងសែនអីចឹងនោះទេបាន។

ក៖  
បានហើយចឹងនៅពេលដែលស្ថាននឹងគេធ្វើមិនបានជោគជ័យហើយចឹងសំរាប់លោកគាតាបាន  
ត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញមែនដែលវិទេលោកគាតា???

ខ៖  
បាននៅពេលដែលយើងនឹងបានឈប់ធ្វើស្ថាននឹងគឺគេបានបញ្ចូលយើងនឹងទៅតាមភូមិរៀង  
រៀងខ្លួនវិញអីចឹងហាសបានហើយសំរាប់កងចល័តនឹងគឺយើងនឹងបានដើរមកតាមភូមិរបស់  
យើងនឹងវិញរៀងរៀងខ្លួនមកហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានមកវិញនឹងហើយគេបានអោយ  
យើងនឹងធ្វើការងារអ្វីផ្សេងផ្សេងទៀតនឹងគឺយើងធ្វើទៅតាមគេចឹងទៅហាសបាន។

ក៖  
បានហើយចឹងនៅពេលដែលគេបានលោកគាតាបានមកដល់ភូមិវិញហើយចឹងថាគេបានអោយ  
លោកគាតាបានធ្វើការងារអ្វីផ្សេងទៀតដែលទៅលោកគាតា???

ខ៖  
បាននៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានត្រឡប់មកភូមិវិញហើយចឹងគឺគេបានអោយខ្ញុំនឹងនៅតែធ្វើជា  
មេកងចល័តនឹងដដែលចឹងហាសបានវិក័អាចហៅបានថាជាឈ្មួបនឹងដែលបាន។

ក៖  
បានហើយចឹងនៅពេលដែលលោកគាតាបានធ្វើជាឈ្មួបនឹងថាគេបានលោកគាតាមានបានទៅលោប  
ស្តាប់គេនិយាយអីនិយាយអីនឹងយ៉ាងមិចដែលទៅលោកគាតា???

ខ៖  
បាននិយាយទៅគឺសំរាប់ការទៅលោបស្តាប់នឹងទៅគឺយើងនឹងចេះតែទៅហើយក៏ប៉ុនតែគឺយើង  
ទៅនឹងតាមកុំររបស់អង្គការរបស់គេនឹងហាសបានហើយគេអោយយើងនឹងទៅយើងចេះតែ  
ទៅទៅហើយប្រសិនជាយើងនឹងមិនបានទៅទេគឺគេនឹងសំលាប់យើងចោលចឹងហាសបានហើយ  
សំរាប់អ្នកណាដែលគេបានធ្វើអ្វីធ្វើអ្វីទៅតែយើងនឹងចេះតែរាយការណ៍ទៅអង្គការទៅប្រសិ  
នជាគេខុស ១០ អីចឹងគឺយើងរាយការណ៍គេខុសតែ ១  
អីចឹងទៅបានហើយចឹងហាសបានពិព្រោះអីនឹងគឺយើងនឹងចង់បានតែរួចខ្លួនដែលចឹងហាស  
បានហើយមានអ្នកខ្លះនឹងគឺគេបានមកមើលខ្ញុំហើយដែលគេនឹងគឺជាកងចល័តដែលចឹងហា  
សបានហើយគេបានរាយការណ៍ទៅការដ្ឋានដែលហាសហើយសំរាប់អ្នកខ្លះនឹងគឺគេជាមនុស្សល្អ  
ដែលមិនមែនថាអោយតែគេជាកងចល័តពោលពាក្យនឹងគឺគេជាមនុស្សអាក្រក់នោះទេក៏មិន  
មែននោះទេបានហើយនិយាយទៅគឺមានមនុស្សល្អហើយនឹងមនុស្សអាក្រក់ដែលនឹងគឺវាចឹងបាន។

ក៖  
បាននឹងដោយសារខ្ញុំបានលឺអីចាស់ចាស់គាត់បាននិយាយថានៅពេលដែលកងចល័តនឹងនៅ  
ពេលដែលគាត់បានទៅលួចស្តាប់ហើយនឹងបានទៅរាយការណ៍ទៅខាងលើដើម្បីយកមុខមាត់  
មែនដែលទេលោកគាតា???

ខ៖  
បានមួយនឹងគឺស៊ីសងទៅលើបុគ្គលនោះទេបានហើយសំរាប់អ្នកដែលគេបានធ្វើចឹងនឹងគឺគេ  
តែតែងរស់មិនបានយូរនោះទេបាននឹងសំរាប់ជំនាន់ពោលពាក្យនឹងហាសបាននៅពេលដែលគេ  
បានរាយការណ៍បន់លើសខ្លះអីនឹងទៅអង្គការនឹងគឺគេឆាប់ដាច់ទៅវិញនោះទេបាននឹងគឺគេ  
រស់មិនបានយូរនោះទេបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានដឹងហើយចឹងទៅគឺគ្មានអង្គការ  
ណាដែលគេហៅថាជាក្រុមម្ចាស់ឯណាមកតាមដានយើងនោះទេបានគឺមានតែយើងនឹងនោះ  
ទេដែលជាកងឈ្មួបនឹងយើងបានដឹងចឹងហាសបានតែគ្រាន់តែថាយើងនឹងត្រូវរាយការណ៍យ៉ា  
ងមិចហើយធ្វើយ៉ាងមិចអោយយើងនឹងបានសុខខ្លួនរបស់យើងចឹងហាសបានហើយប្រសិនជា  
យើងនឹងបានរាយការណ៍នឹងវាមានភាពហួសហេតុពេកនឹងហើយបានយើងនឹងមានរឿង  
បានពិព្រោះអ្វីនឹងសំរាប់អង្គការនឹងគឺគេបានអោយយើងនឹងធ្វើស្រួលស្រួលអីនឹងហាសបាន  
ហើយប្រសិនជាភាពជាក់ស្តែងនឹងវាអត់មានវិញយើងនឹងត្រូវស្តាប់នឹងគឺជារឿងជំនាន់វាចឹង  
តែម្តងសំរាប់រឿងនឹងចឹងហាសបាននឹងដូចជាគេនិយាយនាគវត្តកន្តយចឹងហាសបាន។

ក៖  
បានខ្ញុំបានលឺថាអង្គការភ្នែកម្ចាស់អង្គការភ្នែកម្ចាស់នឹងបាននិយាយយ៉ាងម៉េចដែលទៅលោក  
តា???

ខ៖  
បានសំរាប់អង្គការភ្នែកម្ចាស់នឹងបាននិយាយថាគឺគេបានយកយើងនិងគឺជាភ្នែកគឺជាអង្គការ  
របស់នឹងហាសបានអាទិភាពហើយដូចអារម្មណ៍នឹងធ្វើចឹងទៅហើយបានរាយការណ៍ទៅអង្គការ  
ហើយសំរាប់គេដែលនៅខាងលើនឹងគឺគេមិនបានដឹងនោះទេប្រសិនបើគេបានដឹងគឺបានមក  
ពីយើងនឹងបានរាយការណ៍ទៅកាន់អង្គការនោះទេបានហើយគេបានរាយការណ៍ពីខាងថ្នាក់  
ក្រោមនោះទេបានហើយនិយាយទៅគឺដូចជាភ្នែកម្ចាស់ចឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលយើង  
នឹងមិនបានរាយការណ៍អោយអង្គការនោះទេគឺគេនឹងចាប់យើងចឹងហាសតែមើលទៅកាន់អ  
ង្គការណាបានមកចាប់យើងនោះទេបាននិយាយទៅនឹងគិតទៅលើទឹកចិត្តយើងដែលចឹងហា  
សបានហើយប្រសិនបើយើងនឹងគេច្រើនតែយកយើងនឹងទៅធ្វើការងារអ្វីផ្សេងផ្សេងទៀតច  
ឹងហាសបាននឹងគឺវាចឹងបានសំរាប់ជំនាន់នឹងបាន។

ក៖  
បានឡើយមែនទែនលោកតាថាគឺលោកតាមានបានដឹងទេថានៅក្នុងជំនាន់ណាទេដែលគេបាន  
ចូលមកជួយរំដោះប្រជាជនខ្មែររបស់យើងហាសលោកតាមានបានដឹងដែលរឿនលោកតាដូច  
ជានៅជំនាន់ណាហើយនឹងឆ្នាំណាដែលរឿនដែលគេជាប្រទេសរីកដុះជាតិរៀកណាមលោកតាដែល  
គេបានចូលមកជួយរំដោះប្រជាជនខ្មែររបស់យើងថាគឺនៅក្នុងឆ្នាំណាដែលទៅលោកតា???

ខ៖ បាន នៅពេលដែលគេបានជួយមករំដោះប្រជាជនខ្មែររបស់យើងនឹងគឺនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៧៩  
ហើយនៅពេលដែលបានចូលមកជួយនឹងគឺថ្ងៃ ២ មករា  
បានហើយសំរាប់សម័យនឹងគឺថាយើងនឹងបានរស់នៅខេត្ត បាត់ដំបង  
ហាសហើយសំរាប់អ្នកដែលគេបានរស់នៅភ្នំពេញនឹងគឺថាបានជោគជ័យនឹងក៏បានមកពី  
ខេត្ត បាត់ដំបង  
នឹងដែលហើយសំរាប់គេនឹងគឺជាខ្មែរក្រហមនឹងគឺគេបានមានមាឌដែងដែងដែលជាខ្មែរក្រហ  
មនឹងគឺគេបានចូលមកជួយយើងនឹងបាននឹងគឺវាចឹងបាន។

ក៖  
បានហើយចិត្តខ្ញុំចង់សួរមកក្រោយតិចថាគឺនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតហាសគឺខ្ញុំបានលឺអីចាស់  
ចាស់គាត់បាននិយាយថាមានមនុស្សមើលដូចលក្ខណៈហើយនឹងចង់ជាខ្សែជាខ្សែចឹងហាសហើ  
យហេតុអ្វីបានជាគេមិនហ៊ានធ្វើអ្វីដាក់ពួកកូនទាហ៊ាននឹងចឹងលោកតាហេតុអ្វីដែលទៅហើ  
យនិយាយទៅគឺគាត់តូចមែនទែនហើយគាត់តូចគាត់អត់ហ៊ានធ្វើអ្វីដាក់ក្មេងនឹងថាគឺហេតុ  
អ្វីដែលទៅលោកតា???

ខ៖  
បាននឹងសំរាប់មួយនឹងគឺគេបានយកទាំងខ្សែទាំងខ្សែមែនដែលរឿនបានសំរាប់មួយនឹងគឺវា  
ចេះទេសំរាប់ជំនាន់ខ្មែរក្រហមគឺវាបានរួចទៅហើយសំរាប់មួយនឹងហាសបានហើយសំរាប់មួយន  
ឹងគឺគេបានចាប់ទាហ៊ានលុនណលនឹងហាសបានហើយសំរាប់មួយនឹងគឺនៅកណ្តាលវាលខ្សោច  
គឺវាយកទៅបាត់ហើយដែលគេគឺជាជំនាន់លុនណលនឹងហាសបានហើយសំរាប់មួយនឹងគឺខ្ញុំនឹង  
បានសំណាងដែលខ្ញុំនឹងបានអង្គការនឹងគឺគេបានជំរុញខ្ញុំនឹងទៅបាត់ដំបងនឹងហាសបាន  
ហើយសំរាប់ប្រជាពលរដ្ឋដែលនៅកោះឧកញ៉ាគឺនឹងនៅពេលដែលគេបានចេញពីនឹងគឺគេបាន  
ទៅគឺគេបានទៅទឹកនៃនឹងដែលចឹងហាសបានហើយសំរាប់មួយនឹងគឺគេបានកាន់ទាំងខ្សែ  
ហើយនឹងបានកាន់កប់នឹងហើយសំរាប់មួយនឹងគឺយើងនឹងបានកាន់ជារបរបស់អង្គការរបស់  
គេចឹងហាសបានហើយសំរាប់ពេលពតនឹងគឺគេបានចូលមករំដោះហើយសំរាប់មួយនឹងគឺគេ  
បានមកចាប់ទាហ៊ានលុនណលហាសបានហើយនៅពេលនឹងគឺគេបានចាប់ទាំងខ្សែទាំងខ្សែមែន  
នឹងហាសបានហើយសំរាប់ខ្ញុំមិនបានឃើញផ្ទាល់នោះទេគឺខ្ញុំបានលឺគេនឹងបាននិយាយចឹងដៃ  
លហាសបានហើយគេបានយកទៅទាំងខ្សែមែនសំរាប់មួយនឹងហើយសំរាប់អ្នកដែលគេបានធ្វើ  
ជាគ្រូបង្រៀនហើយនឹងធ្វើខាងអង្គការគឺគេបានចោទយើងហើយជួនកាលនឹងថាយើងនឹងគឺ  
ជាអ្នកដែលធ្វើការងារសាក់ ៥  
ដែលនៅសល់ពីជំនាន់លុនណលគឺគេចេះតែចោទយើងចឹងទៅហាសហើយគេបាននិយាយថា  
យើងនឹងគឺជាទាហ៊ានរបស់អាមេរិចកាំងចឹងទៅហាសបាននិយាយទៅគឺមានច្រើនណាស់តែសំ  
រាប់ខ្ញុំនឹងគឺមានសំណាងដែលខ្ញុំបានរស់នៅមានជីវិតចឹងហាសបានហើយសំរាប់យើងនឹងបាន

លាក់ទាំងអស់គ្នានឹងបានយើងនឹងនៅមានជីវិតសំរាប់រស់ចឹងហាសបាននឹងគឺវាចឹងសំរាប់ជំនាន់នឹងបាន។

ក៖

បានហើយចឹងខ្ញុំចង់សួរលោកតាមួយទៀតដោយសារខ្ញុំបានលឺអីចាស់ចាស់គាត់បាននិយាយ ច្រើនមែនទែនថាគឺគេមានពិធីជប់លាហើយគេបានហូបនុំបញ្ចកអីគេនឹងហើយសំរាប់កម្មវិធី នឹងគឺជាកម្មវិធីសំរាប់សំលាប់មនុស្សរីកយ៉ាងមិនដែលទៅលោកតា???

ខ៖

បានសំរាប់តំបន់របស់ខ្ញុំនឹងគឺអត់មានមានទាំងអស់នឹងនោះទេបាននឹងហើយតែសំរាប់តំបន់ របស់គេនឹងគឺគេមានចឹងហាសបានតែសំរាប់តំបន់របស់ខ្ញុំនឹងគឺអត់ទាន់មាននោះទេបាន ពីព្រោះអីនឹងគឺគេបានមករំដោះនឹងបានមកទាន់ចឹងហាសបានហើយប្រសិនជាខ្ញុំនឹងមិនបាន រំដោះទាន់នឹងក៏ខ្ញុំនឹងត្រូវយ៉ាប់ដែលចឹងហាសបានតែសំរាប់តំបន់របស់គេនឹងដូចជាកន្លែង ផ្សេងផ្សេងនឹងគឺគេមានចឹងហាសបានតែសំរាប់តំបន់របស់ខ្ញុំនឹងគឺអត់មាននោះទេបាន។

ក៖

បានហើយចឹងបានន័យថាតំបន់បាត់ដំបងគឺអត់ទាន់មាននោះទេមែនដែលទេលោកតា???

ខ៖

បាននៅតំបន់បាត់ដំបងគឺអត់ទាន់មាននោះទេពីព្រោះអីនឹងគឺយើងបានឃើញបានចឹងយើង មិននិយាយចឹងបាន។

ក៖

បានហើយចឹងខ្ញុំចង់សួរទៅកាន់ខាងនោះវិញថាតើនៅពេលដែលគេបានជួយរំដោះប្រជាជន ហើយចឹងថាតើសំរាប់លោកតាបានរត់ទៅរស់នៅស្រុកណាដែលទៅលោកតា???

ខ៖

បានសំរាប់ខ្ញុំនៅពេលដែលគេបានរំដោះហើយចឹងគឺខ្ញុំបានរស់នៅស្រុករហាស្តងនឹងដំដែលនឹង ងហាសបានបានមកដល់ឆ្នាំ ១៩៩១  
ហាសបានខ្ញុំហើយនឹងគ្រួសាររបស់ខ្ញុំនឹងមករស់នៅកោះឧកញ៉ាគឺនឹងវិញតែម្តងហាសបានហើយ នៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានមកនឹងគឺគេបានចែកដីអស់រលីងតែម្តងហើយសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំម កមិនទាន់នោះទេបានសំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានពីព្រោះអីនឹងនៅពេលដែលយើងនឹងបាន មកនឹងគឺគេបានចែកដីនឹងអស់ទៅហើយចឹងហាសបានយើងនឹងបានមកដល់បានហើយសំ រាប់ជំនាន់ឆ្នាំ ១៩៩១  
នឹងគេបានចែកដីនឹងអស់ហើយចឹងបានហើយសំរាប់ដីរបស់ខ្ញុំដែលបានរស់នៅសព្វថ្ងៃនឹងគឺ របស់ម្តាយរបស់ខ្ញុំគាត់បានចែកមកអោយគេគាត់ខ្ញុំគាត់អោយយើងចឹងហាសបានហើយ គេក៏មិនបានថាអ្វីដែលសំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានគ្រាន់តែគេបានយកពីខ្ញុំនឹងចំនួន ៣ ជីមានសំរាប់ជំនាន់នឹងហាសបានហើយសំរាប់ ៣ ជីមានសំរាប់ជំនាន់នឹងក្នុង ១ជីនឹង ៣០ (ដុល្លា) ហាសបានហើយចឹងបានន័យថាសំរាប់ ៣ ជីនឹងសរុបនឹងទៅគឺ ៩០ (ដុល្លា) របស់ជនជាតិអាមេរិចកាំងហាសបានហើយនៅពេលដែលគាត់បានលក់ហើយចឹងគឺខ្ញុំនឹងបាន មករស់នៅខាងដីម្តាយរបស់ខ្ញុំវិញម្តងហាសបានហើយនិយាយទៅគឺកំសត់ខ្លាំងណាស់បានហើយ ប្រសិនជាយើងនិយាយទៅតំបន់នឹងកវ៉ែកកម្លាយណាស់បានហើយពេលនឹងយើងនឹងបាន គិតក្នុងចុងទៅហាសបានយ៉ាប់ណាស់បាន។

ក៖ បាន

ហើយចឹងនៅពេលដែលលោកតាបានរត់មករស់នៅស្រុករហាស្តងដែលគេហៅថាភូមិរហាស្តង ហើយលោកតាបានរត់រស់នៅកោះឧកញ៉ាគឺនឹងវិញហើយចឹងសំរាប់សព្វថ្ងៃនឹងថាតើលោកតា បានប្រកបមុនរបបអ្វីដែលទៅលោកតា???

ខ៖ បាន

សំរាប់ខ្ញុំសព្វថ្ងៃនឹងគឺខ្ញុំបានប្រកបរបបជាកសិករចំតែម្តងហាសបាននឹងហើយពីព្រោះអីនឹង គឺយើងគឺជាអ្នកដាំប៉ែនបោះហើយនឹងដែលយើងនឹងបានដាំតាមរដូវនឹងចឹងហាសបានហើយ នៅពេលដែលយើងនឹងបានដាំចឹងគឺយើងនឹងបានខ្វះខាតខ្វះក្រោយចឹងហាសបាន។

ក៖  
បានហើយចឹងបានន័យថាលោកគាតាបានដាំបន្លែដែលនៅខាងក្រោយផ្ទះរបស់លោកគាតាមែនដែលទេលោកគាតា???

ខ៖ បាន  
និយាយទៅគឺខ្ញុំបានដាំដំណាំនិងដាំរុក្ខជាតិរបស់គេនោះទេបានហើយសំរាប់ដីមួយនេះគឺខ្ញុំនឹងបានដាំបានមួយរោងហើយទាំងអស់នឹងដាំដំណាំរបស់គេនោះទេបានតែគេបានអោយយើងនិងបានមើលចឹងហើយយើងនឹងចេះទេដាំចឹងទៅហាសបានហើយសំរាប់សព្វថ្ងៃនិងគឺកូនរបស់ខ្ញុំនឹងដាំគេបានធ្វើការងារនិងគឺគេចេះតែជួយមកគ្រាន់តែបានចាយពីរនាក់គាហើយនិងយាយចឹងហាសបានពីព្រោះអីនឹងគឺគេមានប្តីហើយនិងប្រពន្ធអស់ហើយចឹងហាសបានហើយសំរាប់យើងនិងនៅនឹងគឺនៅសំរាប់មើលដីចឹងទៅហើយគ្រាន់តែសំរាប់មានថ្លៃណាចឹងទៅគឺគេបានទិញម្ហូបណាដែលឆ្ងាញ់ណាបានមកបន្តិចបន្តួចមកចឹងហាសបានហើយធ្វើនឹងគឺបន្សំបន្តិចតាមកំលាំងរបស់យើងចឹងទៅហាសបានហើយបានហូបតិចតិចទៅហាសបានហេហេហេហេបាន។

ក៖  
បានហើយសំរាប់លោកគាតានៅពេលដែលដាំបន្លែនិងនៅក្នុងមួយខែនិងថាមានផ្លែនិងបេះបានប៉ុន្មានដែលទៅលោកគាតា???

ខ៖  
បានប្រសិនជាយើងនិយាយទៅគឺយើងនឹងអាចបេះបានសឹងតែរាល់ថ្ងៃចឹងហាសបានហើយសំរាប់ក្នុង ១ ថ្ងៃនិងមានពេលខ្លះនិងបាន ៥០០០ រៀល ហើយក៏មានពេលខ្លះនិងបាន ១០០០០ រៀលចឹងទៅវាមិនទៀងនោះទេហើយសំរាប់ថ្លៃណាបានច្រើនក៏បានច្រើនចឹងទៅហើយសំរាប់ថ្លៃណាបានតិចក៏បានតិចចឹងទៅបានហើយយើងបានមួយចាយសំរាប់រាល់ថ្ងៃនិងហាសបាននិយាយទៅគឺយើងបានតិចតិចចឹងហាសបាន។

ក៖  
បានហើយចឹងខ្ញុំចង់សួរលោកគាតាមួយទៀតថាសំរាប់នៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនិងហើយប្រៀបធៀបមកដល់ពេលបច្ចុប្បន្ននេះថាគឺសំរាប់លោកគាតាមានអារម្មណ៍យ៉ាងមិចដែលទៅលោកគាតាពីភាពខុសគ្នាហាស???

ខ៖  
បានប្រសិនជាយើងនឹងបានប្រៀបធៀបមកដល់ពេលបច្ចុប្បន្ននេះហើយប្រសិនជាយើងនឹងនិយាយអោយល្អទាំងអស់គ្នាបានស្តាប់  
គឺវាដូចគ្នានោះទេបានពីព្រោះអីនឹងសំរាប់ជំនាន់ពេលពតនិងគឺគេបានធ្វើយ៉ាងរបស់គេចឹងទៅហើយសំរាប់មួយនេះគឺយ៉ាងដែលតែគ្រាន់តែសំរាប់ជំនាន់ពេលពតនិងគឺគេមិនបានអោយយើងនិងបានហូបគ្រាប់គ្រាប់ចឹងហាសបានហើយប្រសិនជាយើងបានមកប្រៀបធៀបមកដល់ពេលបច្ចុប្បន្ននេះគឺវាស្មើភាពគ្នាដែលចឹងហាសបានហើយយើងនឹងមើលទៅវាមានអ្នកតូចហើយនិងអ្នកធំនិងគឺដូចតែគ្នាចឹងហាសបានហើយសំរាប់តំបន់ធំរបស់គេនិងគឺផ្សេងចឹងទៅហើយសំរាប់ប្រជាពលរដ្ឋសញ្ជាតិមនិងគឺផ្សេងចឹងទៅហើយប្រសិនជាយើងបានប្រៀបធៀបមកដល់ពេលបច្ចុប្បន្ននេះល្អនិងគ្រាន់តែគេនឹងវាជឿនលឿនជាងជំនាន់មុនចឹងហាសបាននិយាយទៅគឺជឿនលឿនរបស់គេមែនតែសំរាប់អ្នកដែលគេអត់មានកំនៅតែអត់មានដីដែលបានហើយសំរាប់អ្នកខ្លះនិងគឺគេមានខ្លាំងមែនរបស់គេនិងបាននឹងគឺវាចឹងទេតែសំរាប់ជំនាន់ពេលពតនិងគឺយើងទាំងអស់គ្នានិងគឺស្មើគ្នាតែម្តងហាសបានហើយអត់មានអ្វីនោះទេតែបបរបានតែមួយកាបាយនិងគឺបានតែមួយកាបាយនិងដូចគ្នាទាំងអស់តែម្តងបានហើយសំរាប់សម័យល្អនិងមកប្រៀបធៀបមកដល់ពេលបច្ចុប្បន្ននេះវាមិចនិងបានហើយសំរាប់អ្នកខ្លះគេមានបានគេមានលុយរាប់សិបលានដុល្លានិងច្រើនណាស់ហើយប្រសិនជាយើងជាយើងជាអ្នកអត់នឹងមកប្រៀបធៀបនឹងមិចនិងបានបានតែគ្រាន់តែសំរាប់សម័យនេះវាគ្រាន់ហូបជាងសម័យមុខចឹងហាសបានហើយយើងនឹងមានហូបចឹងគឺបានហូបតាមចិត្តរបស់យើងចឹងហាសបានគ្មាននាក់ណាមកធ្វើអីចឹងហាសបានហើយសំរាប់សេរីភាពនិងគឺវាល្អចឹងហាសបាននិងហើយដៃឡើយើងបាននិយាយពីសិទ្ធិសេរីភាពរបស់យើងចឹងហាសបានហើយយ៉ាងទៀតនៅពេលដែលយើងនឹងចង់ទៅណាហើយមកណាចឹងវាគឺជាសេរីភាពរបស់យើងនិងល្អណាស់បានតែសំរាប់ជំនាន់នោះគឺមិនបាននោះទេតែយើងនឹងទៅណាហើយប្រសិនជាយើងចង់ទៅណាយើងត្រូវតែសុំច្បាប់គេចឹងហាសបានហើយសំរាប់ម្តាយហើយនិងឪពុករបស់យើងនិងបានលឿននិងទាល់តែសុំច្បាប់គេទៅគេចឹងហាសបានលុះត្រាតែយើងនឹងបានទៅសុំគេបាន១រីក៏ជា២

ដងអីថាគេកាត់បានឈឺចឹងហើយគេបានរាយការណ៍នៅភូមិហើយនឹងអង្គការរបស់គេនឹងហើយបានទៅប្រាប់ថាម្តាយរបស់យើងនឹងបានឈឺហើយចឹងហើយយើងនឹងបានដាក់ច្បាប់អីចឹងទៅហាសបាននឹងគឺមានចឹងទៀតហាសបានហើយនៅពេលដែលគឺយើងនឹងបានសុំគេចឹងហាសគឺមិនងាយនោះទេបានហើយសំរាប់មួយល្ងាចនឹងគឺវាបានជៀសលឿនចឹងហាសបានហើយនិយាយទៅគឺខ្ញុំបានឃើញយ៉ាងមិចគឺខ្ញុំបាននិយាយចឹងហាសបទហើយសំរាប់មួយនឹងគឺគាតេបានអោយតែមួយការបោយគឺតែមួយការបោយនឹងតែមួយហាសបានហើយសំរាប់សម័យនឹងគឺយើងបានរស់មានជីវិតនឹងគឺយើងនឹងបានខំប្រឹងដែលបានបានបិទនឹងហាសហើយប្រសិនជាយើងនឹងមិនខំប្រឹងនោះទេហើយយើងមានដីច្រើនសំរាប់លក់អីនឹងគឺយើងបានរាងចូជាងនឹងទៅហាសបានតែសំរាប់យើងនឹងបានតែគិតចិត្តចឹងនោះទេហេហេហេហេតែធ្វើយ៉ាងណាក៏យើងនឹងបានធូហើយនឹងមានសេរីភាពជាងមុនដែលចឹងហាសបានហើយសំរាប់ប្រជាជននឹងក៏មានភាពខុសគ្នាដែលចឹងហាសបាន។

ក៖

បានហើយចឹងបានន័យថាសំរាប់ការប្រៀបធៀបពីជំនាន់មុននឹងគឺថាមកដល់បច្ចុប្បន្នមួយនេះមានភាពសប្បាយរីករាយហើយសំរាប់មួយនឹងហើយចឹងបានហើយចឹងសំរាប់ខ្ញុំអ្នកមានអ្វីច្រើនទៀតនោះទេសំរាប់លោកគាត់ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់សួរសំណួរមួយទៀតសំរាប់លោកគាត់ជាចុងក្រោយថាគេសំរាប់លោកគាត់មានអ្វីសំរាប់ផ្តល់ផ្តាំទៅកាន់កូនចៅរបស់លោកគាត់ដែលរីទេលោកគាត់នៅពេលដែលពួកគាត់បានលឺសំលេងរបស់លោកគាត់មួយនេះថាគេលោកគាត់មានផ្តល់ផ្តាំទៅកាន់ពួកគាត់ដើម្បីអោយពួកគាត់ខំប្រឹងប្រែរៀនសូត្រហើយនឹងធ្វើអ្វីអ្វីដែលល្អដូចជាគោរពឪពុកហើយនឹងម្តាយហើយនឹងគាហើយនឹងធ្វើអ្វីផ្សេងផ្សេងហើយនឹងធ្វើសំរាប់សង្គមដែលបានល្អល្អសំរាប់លោកគាត់មានអ្វីសំរាប់ផ្តល់ផ្តាំទៅពួកគាត់ដែលរីទេលោកគាត់???

ខ៖

បានសំរាប់ខ្ញុំតែតែមកជួបជុំគ្នានៅថ្ងៃអាទិត្យចឹងហាសបានហើយនឹងថ្ងៃបុណ្យនឹងបានបានជួបគ្នាហើយសំរាប់លោកគាត់បានប្រាប់កូនកូនសំរាប់សម័យល្ងាចនឹងគឺគេបានជៀសលឿនណាស់ហើយដូចច្នោះហើយសូមអោយកូនខំប្រឹងដើម្បីរកហើយនឹងខំប្រឹងរៀនសូត្រហើយសំរាប់ទី២នឹងគឺយើងធ្វើអ្វីដែលសង្គមណាដែលគេនិយាយទៅគឺមិនមែនដែលយើងនឹងមិនចូលចិត្តតែសង្គមណាដែលគេបានចូលចិត្តចឹងហាសបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានធ្វើចឹងទៅគឺវាមិនសូវជាខុសនោះទេបានហើយនៅពេលដែលសង្គមដែលគេមិនបានចូលចិត្តហើយនឹងនៅតែធ្វើនឹងគឺយើងនឹងហើយធ្វើខុសចឹងហាសបាននឹងចឹងហាសគឺអោយខំប្រឹងរៀនសូត្រហើយរកហើយនឹងរាប់អានមិត្តភក្តិណាដែលល្អហើយនឹងបានពូកែចឹងទៅហាសនឹងហើយនឹងហើយគឺជាការជោគជ័យរបស់ឪពុកហើយនឹងម្តាយហើយចឹងហាសបានពីព្រោះអីនឹងសំរាប់ឪពុកហើយនឹងគ្មានផ្តល់ផ្តាំអ្វីក្រៅពីអ្វីដែលធ្វើទៅនូវអំពើល្អល្អនោះទេបាននឹងហើយតែសំរាប់អំពើណាដែលល្អល្អនឹងគឺឪពុកហើយនឹងម្តាយគឺតែគេប្រាប់កូនកូនអោយធ្វើការងារទាំងអស់នឹងហើយបានពីព្រោះអីនឹងសំរាប់សម័យនឹងគឺគេត្រូវការអ្នកដែលល្អល្អចឹងហាសបានហើយសំរាប់សម័យនឹងគឺគេរកតែអ្នកដែលគេចេះពីព្រោះអីនឹងសំរាប់សម័យនោះគឺគេត្រូវការនាក់ដែលខ្លាហ៊ានហើយមកដល់សម័យនឹងគឺប្រសិនជាគេត្រូវការនាក់ដែលចេះនឹងគឺយើងនឹងខំប្រឹងរៀនសូត្រហើយសំរាប់មួយនឹងគឺជាគោលបំណងរបស់ឪពុកហើយនឹងម្តាយមួយចំនុចនោះដែលចឹងហាសបាន។

ក៖

បាននិយាយទៅដូចលោកគាត់បាននិយាយចឹងគឺសម័យនឹងគឺគេត្រូវការនាក់ដែលចេះហើយនឹងត្រូវការអ្នកដែលល្អល្អគឺគេមិនត្រូវការអ្នកដែលខ្លាហ៊ាននោះទេបានហេហេហេគឺគេលេងត្រូវការអ្នកដែលគេដើរវៃដើរអីនឹងហាសបានហេហេហេហេហើយចឹងសំរាប់លោកគាត់មានអ្វីសំរាប់បន្ថែមទៀតដែលរីទេលោកគាត់???

ខ៖

បានសំរាប់ខ្ញុំគ្មាននឹងបន្ថែមទៀតនោះទេតែគ្រាន់តែសូមជូនពរក្រុមការងាររបស់ប្អូននឹងសូមអោយមានសេក្តីសុខហើយនឹងសេចក្តីចម្រើនទាំងអស់គ្នាណាបាន។

ក៖

បានហើយចឹងជាចុងក្រោយខ្ញុំក៏ចង់អរគុណលោកគាត់ច្រើនដូចគ្នាដែលលោកគាត់បានផ្តល់ឱកាសអោយខ្ញុំបានពិភាក្សាជាមួយនឹងលោកគាត់ហើយនឹងបានផ្តល់យោលបលហើយនឹងជាពិសេសនឹងបានប្រាប់អំពីជីវិតរបស់លោកគាត់ដែលនៅក្នុងជំនាន់ពេលពិតដែលបានជួបបញ្ហាបាក់

ហើយនឹងលោកតាមិនបានហូបគ្រាប់គ្រាន់ហើយចឹងអរគុណលោកតាច្រើនខ្លាំងណាស់ហើយខ្ញុំ  
ក៏សប្បាយចិត្តដែលបានជួបលោកតាហើយនឹងហើយនឹងបាននិយាយច្រើនមែនទែនសំរាប់  
លោកតា???

ខ៖ បាទ

ប្រសិនបើយើងបាននិយាយទៅក៏វាមានការខ្វះខាតហើយសំរាប់យើងនឹងបានភ្លេចចឹងហាស  
បាននឹងបានតែពាក់កណ្តាលនោះទេពីព្រោះអីនឹងយើងបាននិយាយខ្វះមុខខ្វះក្រោយចឹងហា  
សបានហើយនៅពេលដែលយើងនឹងបានរកនឹកឃើញនឹងក៏វាមានភាពខ្វះមុខខ្វះក្រោយចឹង  
ហាសបានពីព្រោះអីនឹងនៅពេលដែលយើងនឹងបាននិយាយពីខាងមុខចេញមកពីខាងក្រោយចិ  
ងហាសបានសពីព្រោះអីនឹងសំរាប់កាំបិទដែលយើងនឹងមិនបានសំលាងនឹងក៏មានភាពច្រុះ  
ចឹងហាសបាទ។

ក៖ បាទ

អត់អីនោះទេលោកតាក៏ប៉ុន្តែសំរាប់ខ្ញុំបានសប្បាយចិត្តដែលបានលោកតាបានជួយប្រាប់អំ  
ពីជីវិតរបស់លោកតាដែលនៅក្នុងជំនាន់ពេលពិតចឹងហាសបានហើយនឹងជាជីវិតពិតហើយ  
នឹងជាមរតរស់ដែលលោកតាបានប្រាប់អំពីជីវិតរបស់លោកតាមកដល់ជំនាន់នឹងរហូតមកដ  
ល់ជំនាន់ក្រោយអីនឹងហើយសំរាប់ពួកគាត់នឹងគឺអត់បានដឹងនោះទេបាទហើយចឹងជាមូល  
ហេតុដែលខ្ញុំចង់លោកតាប្រាប់ខ្ញុំអំពីជីវិតរបស់លោកតាហើយនឹងអំពីរបស់កូនចៅរបស់លោ  
កតាដែលនៅក្នុងជំនាន់ក្រោយក្រោយទៀតពួកគាត់អាចបានដឹងអំពីជីវិតរបស់លោកតាដៃ  
លនៅក្នុងជំនាន់ពេលពិតដែលបានជួបបញ្ហាលំបាកបានហើយចឹងសំរាប់ថ្ងៃនឹងក៏ខ្ញុំមានតែ  
ប៉ុន្តែនឹងសំរាប់លោកតាបានហើយចឹងអរគុណច្រើនណាលោកតាហើយចឹងបាទហើយចឹងអរគុ  
ណាច្រើនលោកតាហើយចឹងខ្ញុំសូមជំរាបលា!!!